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Výročí mobilního 
hospice

DOUBRAVICE - V neděli 20. září 
od 15 hodin odpoledne přijďte do 
farního areálu v Doubravici nad Svi-
tavou. Na oslavách představíme pub-
likaci vydanou k výročí, pracovníků 
hospice se můžete zeptat na vše, co 
vás o hospicové péči zajímá, máme 
přichystaný program pro děti i dospě-
lé. Čeká vás lukostřelba, děti malová-
ní na obličej a další hry. V 16 hodin 
odpoledne můžete na své blízké ze-
snulé zavzpomínat při mši svaté pod 
širým nebem, po celé odpoledne bude 
pro soukromé chvíle ticha otevřen 
místní kostel. Akce se koná za každé-
ho počasí, máme zajištěnou dešťovou 
variantu.  Vladěna Jarůšková

Nové obchodní centrum 
v Blansku bude mít zpoždění

BLANSKO - Delší termín pro vybudování obchodního 
centra na ulici Poříčí v Blansku, na místě bývalých sklení-
ků, bude mít společnost M.S. Blanenská. Firma požádala 
o prodloužení lhůty pro podání návrhu na stavební povole-
ní do dubna 2021. Zastupitelé nakonec vyšli developerovi, 
který chce na okraji Blanska ve směru na Rájec-Jestřebí 
vybudovat obchody i parkovací plochy, vstříc. Obchodní 
centrum by tak mělo začít fungovat nejpozději v létě 2023.

„Na základě žádosti M.S. Blanenská jsme prodloužili 
termíny harmonogramu prací. Návrh na vydání stavebního 
povolení musí být podaný nejpozději do 30. dubna 2021, 
stavební povolení musí být vydané do 31. října příštího 
roku. Kolaudační rozhodnutí nebo povolení o předčasném 
užívání musí být vydáno do 18 měsíců od vydání staveb-
ního povolení, tedy do 30. června 2023,“ informoval mís-
tostarosta Ivo Polák s tím, že oproti předpokladu se dokon-
čení projektu prodlužuje o necelý rok.

Firma se nově zavázala k tomu, že na svoje náklady do 
výše půl milionu korun vybuduje založení stavby lávky pro 
pěší vedoucí přes řeku Svitavu na Sportovní ostrov a stožár 
veřejného osvětlení, který poté bude udržovat a provozovat 
nájemce obchodního centra. Zastupitelé také schválili, že 
M.S. Blanenská odkoupí menší plochu, namísto původních 
cca 29.445 m2 nově 24.293 m2. Zvětší se tak prostor pro 
zeleň, který M. S. Blanenská na svoje náklady upraví na 

park. Náklady na jeho vybudování odhaduje fi rma na tři až 
čtyři miliony korun. 

Smlouva s developerem byla podepsaná v květnu 
2015. O prodloužení termínů fi rma v minulosti už opako-
vaně žádala, naposledy loni v létě. Největší zdržení projekt 
nabral především kvůli nutnosti zajištění všech potřebných 
souhlasů od Evropské investiční banky a Ministerstva ze-
mědělství, které musely předcházet vydání závazného sta-
noviska od správce toku Povodí Moravy, s.p. a Lesů ČR. 
Stavba obchodního centra totiž bude zasahovat do stávají-
cích vodních staveb, které provedlo Povodí Moravy v sou-
vislosti s úpravou koryta řeky Svitavy. Potřebné souhlasy 
fi rma obdržela až koncem roku 2018. Podklady pro územní 
rozhodnutí tak společnost předložila až na sklonku loňské-
ho roku.

Někteří zastupitelé už další prodloužení termínů schválit 
nechtěli. „Za poslední rok došlo hned k několika význam-
ným posunům v přípravě projektu, na konci loňského roku 
M.S. Blanenská podala žádost o umístění stavby a územní 
rozhodnutí v únoru nabylo právní moci. Společnost od té 
doby platí nájemné ve výši 1.279.807 Kč ročně ve dvou 
splátkách, vždy v červnu a listopadu. První už byla letos 
v létě uhrazena. Došlo také k odkupu nemovitostí od spo-
lečnosti ZERA Rájec za 14,5 milionu korun. 

 Pokračování na straně 5

MĚSTO
BOSKOVICE

Slavnosti připomínají někdejší proslulost boskovických husí, ceněných zejména na 
vídeňských trzích. Vybrané boskovické restaurace budou po celý víkend podávat husí menu.

VÝSTAVA CHOVATELŮ DROBNÉHO ZVÍŘECTVA / TRH LIDOVÝCH ŘEMESEL / HUSÍ SPECIALITY

ANETA LANGEROVÁ
JAKUB SMOLÍK

KOMEDIANTI NA KÁŘE

www.husi-slavnosti.cz

Ani letos nechyběl v Boskovicích festival pro židovskou čtvrť. Fotoreportáž z akce naleznete na straně 6.  Foto Monika Šindelková
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Boskovice jsou v krajském přeboru 
třetí, Ráječko o místo za nimi

REGION - Odehrané šesté kolo 
Krajského� přeboru� fotbalistů� přived-
lo� do� Boskovic� celek� Moravského�
Krumlova,� v� Ráječku� se� představil�
tým�Bystrce.

Krajský přebor
Boskovice - Moravský Krumlov 

2:0 (0:0),�68.�Pokorný,�72.�Havelka.
Boskovice:� Bednář� -� Němec� (10.�

Cichra),�Dračka,�Fadrný,�Müller,�Da-
něk,� Paděra,� Minx� (74.� Havlíček),�
Hlaváček� (61.� Stara),� Pokorný,� No-
vák�(59.�Havelka).
V� prvním� poločase� toho� necelé�

dvě� stovky� diváků�moc� neviděly,� po�
úvodním� tlaku� domácího� celku� se�
hrálo�nejvíc�kolem�středového�kruhu.�
Vše� podstatné� se� tak� odehrálo� až� ve�
druhé� půli.� V� 68.� minutě� se� odraže-
ný�míč�dostal�na�kopačku�Pokorného�
a� ten� střelou� z� dobrých� dvaceti�met-
rů� poslal� Boskovice� do� vedení.� Už�
za� čtyři�minuty� se� ve� skrumáži� před�
hostující� brankou� zorientoval� nejlé-
pe�Havelka�a�přidal�druhý�boskovic-
ký� gól.� Hosté� v� touze� po� vyrovnání�
přidali,�ale�domácí�obrana�si� s� jejich�
útoky� poradila.� K� brance� nepomoh-
la� krumlovským� ani� penalta,� kterou�
v�poslední�minutě�hostující�hráč�kopl�
vedle�branky.�Boskovice�si�tak�po�zá-
sluze�připsaly�tři�body.

Ráječko - Bystrc-Kníničky 3:1 
(3:0), 9.�Šíp,�13.�Vránek,�35.�Pořízek�
-�50.�Hubr.

Ráječko:� Němeček� -� Maňoušek,�
Vránek� (57.� Horáček),� Kropáček,�
Zouhar� (83.� Rek),� Sedlák,� Bokůvka�
(46.�Keprt�R.),�Lidmila�(60.�Souček),�
Šíp,�Pořízek�(68.�Pernica),�Keprt�D.
O�výsledku�rozhodl�už�první�poločas�

a�hrubé�chyby�v�brněnské�obraně.�Dru-
há�branka�domácích�padla�do�prázdné�

branky,�tu�třetí�dal�Pořízek�po�sólovém�
útoku,� do� kterého� jej� poslal� hostující�
hráč.� Bystrčtí� sice� po� pěti� minutách�
druhé�půlky�snížili,�ale�k�ničemu�dal-
šímu�už�je�hráči�Ráječka�nepustily.�

Další výsledky 6. kola:� Kuřim�
-� Rousínov� 3:2,� Ratíškovice� -� Boso-
nohy� 2:0,� Krumvíř� -� Mutěnice� 4:2,�
Líšeň� B� -� Svratka� Brno� 5:1,� Ivanči-
ce� -�Moravská� Slavia� 1:0,� Bohunice�
-�Sparta�Brno�1:2.

�1.�� Sparta�Brno�� 6� 5� 0� 1� 20:6� 15
�2.�� Bohunice�� 6� 4� 1� 1� 14:6� 13
 3.  Boskovice  6 4 1 1 10:5 13
 4.  Ráječko  6 4 0 2 13:6 12
�5.�� Svratka�Brno�� 6� 4� 0� 2� 14:12� 12
�6.�� Líšeň�B�� 6� 3� 2� 1� 11:4� 11
�7.�� Krumvíř�� 6� 3� 1� 2� 16:11� 10
�8.�� Ivančice�� 6� 3� 1� 2� 12:13� 10
�9.�� Mutěnice�� 6� 2� 2� 2� 7:6� 8
�10.�� Kuřim�� 6� 2� 2� 2� 10:10� 8
�11.�� Mor.�Slavia�� 6� 2� 1� 3� 9:10� 7

�12.�� Ratíškovice�� 6� 2� 1� 3� 7:12� 7
�13.�� Bosonohy�� 6� 1� 1� 4� 5:13� 4
�14.�� Mor.�Krumlov�� 6� 1� 0� 5� 7:19� 3
�15.�� Rousínov�� 6� 0� 2� 4� 3:11� 2
�16.�� Bystrc-Kníničky�� 6� 0� 1� 5� 3:17� 18
V� sedmém� kole� hrají� Boskovice�

na�hřišti�Sparty�Brno�a�Ráječko�jede�
na�Svratku,�v�kole�osmém�pak�hostí�
Boskovice�Rousínov�a�Ráječko�hra-
je�v�Líšni.�

 Text a foto Lubomír Slezák

Z garáže přes noc 
zmizela jízdní kola

SVITÁVKA� -�Nepříjemné�překvapení�čekalo�na�
majitele� jízdních� kol,� který� v� úterý� 8.� září� v� brz-
kých� ranních� hodinách� zjistil,� že� přes� noc� přišel� o�
svá�kola.�Ty�měl�umístěné�v�garáži�ve�Školní�ulici�
ve� Svitávce.� Zatím� neznámý� pachatel� po� vypáčení�
plechových�vrat�vniknul�do�garáže.�Odtud�si�odvezl�
dvě�horská�jízdní�kola�značky�Specialized�Demo�8�a�
Merida.�Celková�škoda,�kterou�zloděj�napáchal,�tak�
přesáhla�částku�třicet�tisíc�korun.�Po�jeho�totožnosti�
a�odcizených�bicyklech�nyní�pátrají� policisté� z�ob-
vodního�oddělení�Letovice.�� Foto Policie ČR

Policisté opět darovali 
krev

REGION� -� V� úterý� 8.� září� 2020� se� zúčastni-
li� policisté� i� občanští� zaměstnanci� z� blanenského�
územního�odboru�celokrajské�akce�na�podporu�bez-
platného�dárcovství�krve�ve�spolupráci�se�zdravotní�
pojišťovnou�Ministerstvo�vnitra.�

Na� transfuzní� oddělení� v� Boskovicích� tak� přišlo�
třináct�dárců,�z�nichž�někteří�přišli�poprvé.�Většina�z�
nich�jsou�však�pravidelnými�dárci�krve�a�na�odběry�
chodí� v�průběhu� celého� roku.�Policisté� svou�účastí�
dávají�najevo,�že�slouží�občanům�nejen�v�rámci�po-
volání,�ale�jsou�ochotni�dát�mnohem�více�a�pomoci�
tak� k� záchraně� zdraví� a� života� jinou� formou.�Hes-
lo�Pomáhat�a�chránit�tak�rozšířili�o�další�rozměr.�Ze�
zúčastněných�byli� tři�držitelé� Jánských�plaket,� a� to�
bronzové,� stříbrné� a� zlaté.� Dva� policisté� dnes� ab-
solvovali� jubilejní� dvacátý� a� šedesátý� odběr.� Také�
v�dalších�dnech�se�postupně�přidají�další�policisté�z�
územních�odborů�Krajského�ředitelství�policie�Jiho-
moravského�kraje.�
„Rádi� bychom� podpořili� transfuzní� oddělení� v�

nemocnicích�a�vyzvali�k�pomoci�také�další�občany,�
kteří�by�mohli�svým�dárcovstvím�krve�přispět,�aby�v�
této� nelehké�době�následovali� policisty.�Doporuču-
jeme�předem�zavolat�a�prokonzultovat�vhodné�dár-

covství�na�telefonních�číslech�transfuzních�oddělení��
příslušných�nemocnic.�Během�této�doby�v�souvislos-
ti�s�aktuálním�zvyšujícím�se�výskytem�koronaviru�je�

Vaše�krev�pro�pacienty� stále�potřebná.�Děkujeme,“�
doplnila�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.�

 Foto Policie ČR

Stavbu navštívil zloděj, 
ukradl vybavení

BOSKOVICE� -� Dosud� neznámý� pachatel�
navštívil�v�noci�na�středu�2.�září�staveniště�v�Boskov-
icích�mezi�ul.�Janáčkova�a�Ot.�Kubína.�Po�přestřih-
nutí�visacího�zámku�dveří�jednoho�z�rozestavěného�
bytového� domu� vniknul� dovnitř,� kde� odcizil� vy-
soušeč� zn.�Mibag�Aeriel.� Poté� přestřihl� dva� visací�
zámky� a� jeden� řetěz� u� tří� stavebních� kontejnerů,�
které�se�v�areálu�stavby�nacházely.�

Dva� z� nich� pouze� prohledal� a� ze� třetího� odcizil�
pracovní� nářadí.� Jednalo� se� konkrétně� o� průmys-
lový�vysavač�nezjištěné�značky,�rozbrušovací�frézu�
zn.� Makita,� vodní� čerpadlo� nezj.� značky,� ruční�
kotoučovou� pilu� zn.� Hitachi� C6SS,� sekací� kladi-
vo� BOSCH� GSH� 7� VC,� příklepovou� vrtačku� zn.�
BOSCH,�motorovou�pilu�zn.�Stihl,�motorovou�pilu�
zn.�Husqvarna,�elektrický�hoblík�na�dřevo�zn.�Bosch,�
ruční� míchadlo� zn.� Hitachi� a� brusku� na� beton� zn.�
Bosch. 

Celkem� tak� zloděj� způsobil� škodu� téměř� za� 110�
tisíc�korun.�Policisté�věc�prošetřují�pro�podezření�ze�
spáchání�trestného�činu�krádež.
„Policisté� žádají� případné� svědky,� kteří� by� měli�

informaci�ke�zmizení�uvedených�věcí,�aby�se�ozvali�
na� tel.�číslo�974�631�730�nebo�na�bezplatnou�linku�
158.� Informace�mohou� poskytnout� také� osobně� na�
obvodním�oddělení�v�Boskovicích.�Děkujeme,“�uv-
edla�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.

 Foto Policie ČR

Policisté dohlíží na 
bezpečnost v blízkosti 
přechodů

REGION� -� První� školní� den� je� za� námi� a� zn-
ovu� tak� na� frekventovaných� místech� především� u�
škol� na� děti� dohlíželi� blanenští� policisté.� V� rámci�
celorepublikové� akce� s� názvem� „Zebra� se� za�Tebe�
nerozhlédne“,�se�připojili�také�policisté�z�oddělení�ti-
sku�a�prevence�společně�se�zástupci�BESIP.�Tito�ko-
munikovali� s� dětmi� na� téma� bezpečné� přecházení�
a� rozdávali� malým� chodcům� drobné� dárečky.�
S�policisty�u�přechodů� se�budou�děti� setkávat� také�
v�dalších�dnech�a�na�vytížených�místech�i�po�celou�
dobu�školního�roku,�a�to�před�prvním�zazvoněním.
V�souvislosti�se�začátkem�školního�roku�policisté�

doporučují,� aby� rodiče� svým�dětem�připomněli�pár�
preventivních�rad:

-�Nejkratší� cesta� do� školy� nemusí� být� ta� nejbez-
pečnější.
-� Silnici� je� nejlepší� přecházet� přes� přechod� pro�

chodce.
-�Na�přechod�je�bezpečné�vstupovat�až�poté,�kdy�

řidič�s�vozidlem�zastaví.
-�Zbystřete�také�během�deštivého�počasí,�kdy�i�na�

mokrém�přechodu�může�hrozit�uklouznutí.�Myslete�
na�to,�že�i�vozidlo�má�na�mokré�vozovce�delší�brzd-
nou�dráhu.
-� Viditelně� umístěné� reflexní� prvky� na� oblečení�

nebo�aktovce�zvyšuje�bezpečnost�dítěte�v�dopravě.
„Jedno�doporučení�také�přímo�pro�rodiče�školáků,�

aby� výchova� k� bezpečnému� pohybu� byla� pro� děti�
přínosem,�je�nutné�být�dětem�co�nejvíce�příkladem.�
Nezapomeňte,�že�jste�pro�děti�tou�nejdůležitější�os-
obou.� Stále� pozoruje� a� sleduje� vaše� chování� a� tím�
získává�jasný�příklad�pro�své�budoucí�jednání,“�do-
plnila�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.
Policisté� apelují� také� na� všechny� řidiče,� aby�

i� oni� věnovali� maximální� pozornost� provozu� na�
pozemních� komunikacích,� a� to� nejen� v� blízkosti�
přechodů.�� Foto Policie ČR

 Zpracoval Radim Hruška

Kam na okresní 
kopanou

Okresní přebor
7. kolo: 19. 9., 15:30 h�Olomučany�-�Ráječko�B.�
20. 9., 13 h�Kunštát�B�-�Drnovice,�Velké�Opatovi-

ce�-�Letovice.�15:30 h�Skalice�-�Bořitov,�Doubravice�
-�Jedovnice,�Adamov�-�Knínice,�Rudice�-�Olešnice.

8. kolo: 26. 9., 15:30 h�Jedovnice�-�Velké�Opato-
vice,�Letovice�-�Rudice.�

27. 9., 10 h�Drnovice�-�Ráječko�B.�13 h�Kunštát�
B�-�Doubravice.�15:30 h Olešnice�-�Skalice,�Boři-
tov�-�Adamov,�Knínice�-�Olomučany.

III. třída
5. kolo: 18. 9., 16 h�Cetkovice�-�Vranová.
7. kolo: 20. 9., 15:30 h�Cetkovice�-�Kořenec,�Li-

půvka�-�Vísky,�Svitávka�-�Vranová,�Voděrady�-�Ost-
rov,�Kotvrdovice�-�Sloup.�16 h Vavřinec�-�Benešov.

8. kolo: 26. 9., 14 h�Ostrov�-�Svitávka.�

27. 9., 15:30 h�Vísky� -�Cetkovice,�Kotvrdovice�
-�Vavřinec,� Sloup� -�Vranová,� Benešov� -� Lipůvka,�
Kořenec�-�Voděrady.

IV. třída
5. kolo: 19. 9., 15:30 h�Kunštát�C� -�Vysočany-

-Šošůvka�B.�
20. 9., 13 h�Skalice�B�-�Letovice�B,�Doubravice�

B�-�Jedovnice�B.�15:30 h Lažany�-�Lažánky.
6. kolo: 26. 9., 12:30 h�Jedovnice�B�-�Skalice�B.�

15:30 h� Doubravice�B� -�Kunštát� C,� Letovice�B� -�
Velké�Opatovice�B.�

27. 9., 16:30 h�Vysočany-Šošůvka�B�-�Lažánky.

Kam za sportem
ATLETIKA
15. 9., 17:30 h Horní�Lhota�–�Petrovice,�Hraběn-

ka�Cup.�
19. 9., 15 h� Sloup,� Běh� Moravským� krasem.�

BASKETBAL
27. 9., 10:30 h�Blansko�-�Uherský�Brod,�JM�liga�

mužů.
HOKEJ
19. 9., 17 h�Boskovice� -�Velká�Bíteš,�Blansko�-�

Kroměříž,�Krajská�liga.
KOPANÁ
20. 9., 15:30 h�Kunštát� -�Zastávka,� I.�A.�Rájec-

-Jestřebí�-�Podolí�u�Brna,�Boskovice�B�-�Vysočany-
-Šošůvka.�

26. 9., 14:30 h Vysočany-Šošůvka�-�Čebín,�I.�B.�
15:30 h�Boskovice�–�Rousínov,�KP.�

27. 9., 10:15 h� FK� Blansko� -� Viktoria� Žižkov,�
FNL.�15:30 h�Vilémovice� -�Veverská�Bitýška,�Li-
povec�-�Boskovice�B.�

KUŽELKY
19. 9., 10 h�Blansko�-�Valašské�Meziříčí,�1.�liga�

ženy.�13 h�Blansko�-�Husovice�B,�2.�liga�muži.�
25. 9., 17 h�Boskovice�-�Ivančice,�KP�I.�
26. 9. 13 h�Blansko�-�Zlín,�2.�liga�muži.
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Pochod po dálničním tělese R43 
představil novou podobu

REGION - Turisté v regionu mu-
seli kvůli celosvětové pandemii pře-
hodnotit prakticky celou sezonu, ale 
svoji největší akci Pochod po dálnič-
ním tělese R43 nezrušili.

Hlavní pořadatel, Klub českých 
turistů Boskovice, připravil jinou po-
dobu pochodu. Není to jednorázová 
akce, ale chtějí postupně účastníkům 
ukázat celou téměř 90 km trasu ně-
mecké dálnice od Brna po Moravskou 
Třebovou budovanou ve čtyřicátých 
letech minulého století.

V sobotu 12. září se uskutečnila 
první takzvaná Malohanácká etapa, 
která na dvě trasy moderované příro-
dovědci RNDr. Hynkem Skořepou a 
RNDr. Jaroslavem Oldřichem přilá-
kala přes 150 turistů. Ti přišli do cíle 
pochodu do Velkých Opatovic do Mo-
ravského kartografického centra, kde 
je přivítali zástupci partnerů akce. 
Tam byl ještě pro účastníky připraven 
kvíz ze znalostí Moravy. Na velice 
povedenou etapu by měla navazovat 
další dne 17. listopadu 2020, která by 
zavedla účastníky na Černohorsko.

 Radim Hruška, foto archiv

Vás srdečně zve na přednášku pana 

Jiřího Vymětalíka na téma 

                                                 

                                                  Kdy: 

                                                                     23 . září  2020

                                                               ve 14:15 h.

Kde:

Ve školící

místnosti

Koupím tovární malotraktor české nebo slovenské výroby Vari/Tera/Ag-
zat, MT, TK atd. Může být i poškozený. Nabídněte prosím, děkuji. 

Tel.: 731 487 850
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Nastavíme v ČR funkční systém 
předškolní péče a vzdělávání?

První domácí zápas blanenští 
fotbalisté zvládli na jedničku

REGION�-�Dne�3.�září�proběhlo�Fó-
rum�rodinné�politiky,�které�organizuje�
Ministerstvo� práce� a� sociálních� věcí.�
Letošní�třetí�ročník�proběhl�v�Univer-
zitě�Pardubice.�Fórum� se� soustřeďuje�
na�otevřenou�debatu�o�cílech�a�zamě-
ření�české�rodinné�politiky�a�jsou�zvá-
ni�zástupci�firem,�politici,�úředníci,�so-
ciální� partneři,� neziskové� organizace,�
zástupci� obcí,�měst,� krajů� a� další� ak-
téři.�V� rámci�workshopu� zaměřeného�
na� předškolní� vzdělávání� byla� mimo�
jiné� pozvána� také� senátorka� Jaromíra�
Vítková� za� KDU-ČSL.� Workshop� se�
zabýval� zejména� otázkou:� Nastavíme�
v�ČR�funkční�systém�předškolní�péče�
a� vzdělávání?.� Fungování� dětských�
skupin,�mateřské�školy,�slaďování�ro-
dinného� a� pracovního� života� -� to� vše�
bylo�diskutováno�v�rámci�workshopu.�
„Dětské� skupiny� fungují� v� České�

republice� již�několik� let,�hlavním�dů-
vodem� umisťování� dětí� do� dětských�
skupin� je�nedostatek�kapacit� v�někte-
rých�mateřských� školách� a�návrat� ro-
dičů� na� trh� práce.� Pro� děti�mladší� tří�
let�je�potřeba�speciální�péče.�Já�osobně�
preferuji,� že� takto�malé� děti�mají� být�
s�matkou�doma.�Samozřejmě�jsou�růz-

né�situace,�kdy�rodiče�rádi�využijí�na-
bízené�možnosti� péče� i� o� děti�mladší�
tří�let,“�sděluje�senátorka�Vítková.
Péče�v�dětských�skupinách�je�nasta-

vena�na�velmi�dobré�úrovni�a�flexibilní�
podmínky� jsou� výhodné� pro� rodiče.�

Novela� zákona� o� dětských� skupinách�
počítá�jednak�s�přejmenováním�na�jes-
le�a�možností�umístění�dětí�od�6�měsí-
ců�věku.�Služba�by�měla�být�pouze�pro�
děti�do�3�let.�Zavádí�se�také�stabilní�fi-
nancování�ze�státního�rozpočtu.�Nové�

změny�by�měly�platit�od�1.�7.�2021�a�
přechodná� doba� pro� stávající� dětské�
skupiny�je�nastavena�do�31.�8.�2024.�
Senátorka� Vítková� dodává:� „Vždy�

jsem� brala� dětské� skupiny� jako� do-
plněk�k�mateřským� školám�a� ne� jako�
konkurenci.� Na� řadě� míst� společně�
tyto� instituce� spolupracují.� Samozřej-
mě�existují�různé�možnosti�dle�lokalit.�
Jiné� možnosti� nabízí� velká� města� a�
malé�obce�a�existují�také�velké�rozdíly�
ve�financích.“
Diskuze� na� workshopu� byla� velice�

bouřlivá.�V�rámci�předškolního�vzdě-
lávání�byla�pozitivně�kvitována�snaha�
senátorky� Jaromíry�Vítkové� iniciovat�
vznik�Stálé�mezirezortní� skupiny�slo-
žené�z�MŠMT,�MPSV�a�MF,�doplněné�
zástupci� ze� Senátu� a� Poslanecké� sně-
movny.�
„Mám� radost,� že� výsledky� jednání�

kulatého�stolu�k�mateřským�školám�a�
semináře� k� dětským� skupinám� přiná-
šejí� na� tomto� Fóru� pozitivní� odezvu.�
Všichni�vyjádřili,�že�Stálá�mezirezort-
ní� skupina� by� byla� jistě� přínosem.� Je�
důležité� se� setkávat,� informovat� se� a�
hledat�společná�řešení,“�zakončila�se-
nátorka�Vítková.�� Barbora Palánová

BLANSKO� -� Zaplněné� ochozy,�
skvělá�atmosféra�a�výhra�blanenských�
fotbalistů�nad� favorizovanou�Duklou�
Praha.� Tak� by� se� dalo� shrnout� první�
domácí� utkání� ve� Fortuna:Národ-
ní� lize,� které� se� v� pátek� odehrálo� na�
rekonstruovaném� stadionu� na� Spor-
tovním� ostrově.� Nováček� druhé�
�nejvyšší� soutěže�porazil� aspiranta�na�
postup�do�první�ligy�1:0.
První� poločas� sice� přinesl� několik�

gólových� šancí� hostí,� žádnou� však�
hráči� Dukly� nedokázali� proměnit.�
Několik� slibných�momentů� si�vypra-
covali� také� domácí.� Skórovat� se� jim�
ale� podařilo� až� krátce� po� začátku�
druhé�půle,�kdy�se�v�50.�minutě�trefil�
blanenský� Tomáš� Vasiljev� a� přinesl�
tak� radost� dvanácti� stům� divákům,�
kteří�na�utkání�dorazili.
„První� poločas� byl� takový� ospalý,�

v� tom�druhém� se� to� ale� hodně� zved-
lo.�Myslím,�že�to�bylo�kvůli�vstřelené�
brance�Blanska�a�potom�mělo�utkání�
vyšší� spád.� Nakonec� to� byl� skvělý�
fotbal�a�podle�mě�určitě�skvělý�výsle-
dek� s� velmi� kvalitním� soupeřem.�
Takže� za� mě� velmi� kvalitní� utkání�
a� určitě� pozvánka� na� další� zápasy�
v� příštích� kolech,“� zhodnotil� utkání�
jeden� z� diváků� David� Bednář,� který�
do�Blanska�přijel�z�Kunštátu.
Branka�domácích�přinesla�na�hřiště�

oživení.� Hosté� se� vrhli� do� útoku� ve�
snaze� výsledek� ještě� zvrátit,� skóro-
vat� se� jim� ale� nepodařilo.� Pojistit� si�
výhru�mohli�ještě�minimálně�dvakrát�
také�blanenští� fotbalisté.�Nakonec�se�
jim� však� muselo� stačit� jednogólové�
vítězství.
„Super� utkání,� nečekal� jsem� tak�

dobrý�výkon.�Naši�mě�překvapili,�jak�

bojovali.� Určitě� měli� i� víc� gólových�
šancí,“� okomentoval� zápas� Lubomír�
Syrový�z�Blanska.
První� domácí� utkání� FK� Blansko�

ve�druhé�lize�si�nenechal�ujít�také�sta-
rosta� Jiří� Crha.� Kromě� výsledku� byl�
spokojený�i�s�atmosférou�zápasu.
„Potěšil�mě�velký�zájem�a�nadšení�

fanoušků,� kteří� celé� utkání� naše�

mužstvo� povzbuzovali.� Vyhrát� nad�
Duklou�Praha,� to� je� úžasný�vstup�na�
domácí�půdě.�Myslím,�že�to�nastartu-
je� jak�mužstvo,� tak�fanoušky,�aby�na�
fotbal�v�Blansku�dál�chodili.�Mám�ra-
dost�i�z�toho,�že�se�na�utkání�objevila�
spousta�bývalých�ligových�fotbalistů,�
třeba�ze�Zbrojovky�i�odjinud,�a�kromě�
výkonu�blanenských�fotbalistů�oceni-
li� také�úpravy�našeho�stadionu,�které�
město� provedlo,“� uvedl� starosta� Jiří�
Crha.
Kromě� fotbalových� legend� na�

zápas�dorazil�i�jihomoravský�hejtman�
Bohumil�Šimek.�
„Jsem� rád,� že� se� Blansku� podařil�

postup� a� že� ve� druhé� lize� máme� le-
tos� hned� dva� zástupce.� Myslím,� že�
to� zvyšuje� prestiž� jihomoravské� ko-
pané� v� rámci� celé� republiky.� Budu�
blanenským� fotbalistům� držet� pěsti�
a� věřím,� že� to� nebude� ojedinělá� epi-
zoda,� ale� že� Blansko� bude� pravidel-
ným�účastníkem�druhé�ligy,“�vzkázal�
jihomoravský�hejtman.
Další� utkání� ve� Fortuna:Národní�

lize�blanenské�fotbalisty�čeká�v�neděli�
20.�září�od�16:30�hodin�ve�Varnsdorfu.�
V�neděli�27.� září�od�10:15�hodin�pak�
na� stadionu� na� Sportovním� ostrově�
přivítají� další� pražský�klub�–�Viktorii�
Žižkov.�� Zdroj: Michal Záboj

 www.blansko.cz

OLEŠNICE� -� V� pátek� ve� večer-
ních�hodinách,�i�přes�nepřízeň�počasí�
a� hustý� déšť,� vyrazilo� 22� nadšenců�
nevšedních�zážitků�na�jednapadesáti-
kilometrovou�noční�tůru�z�Babic�nad�
Svitavou�do�Olešnice�na�Moravě.�
Celá� akce� pod� názvem� Nočník�

2020� měla� několik� rozměrů,� v� prvé�
řadě�šlo�o�nevšední�zážitek�v�podobě�
náročného� nočního� pochodu,� který�
byl�výzvou�nejen�pro�turisty�amatéry,�
ale� také� pro� trénované� borce.� Větši-
na� lidí�musela� jaro�a�část� léta�strávit�
doma�kvůli� všudypřítomné�pandemii�
koronaviru,� proto� jsme� se� ve� spolku�
rozhodli,�že�druhou�polovinu�roku�za-
čneme�pracovat�na� své� fyzické� zdat-
nosti�a�uděláme�něco�pro�naše�zdraví�
a� pro� naši� imunitu.�Vrcholem� tohoto�
snažení� byl� právě� vytrvalostní� po-
chod,� do� kterého� jsme� vyzvali� nejen�
členy�spolku,�ale�také�veřejnost.�
Celý� pochod� byl� od� prvopočátku�

plánován� tak,� aby� byl� extrémně� ná-
ročný.� Celková� náročnost� však� byla�
ztížena� místy� hustým� deštěm,� který�
prvních� 15� kilometrů� chodce� na� tra-
se� provázel.� Již� na� prvním� větším�
záchytném�bodě�v�Blansku� tak�první�

chodci�pochod�ukončili,�další�část�se�
odpojila�asi�po�23�kilometrech�v�Ráj-
ci-Jestřebí.�Do�Lysic,�kde�měli�účast-
níci� pochodu� k� dispozici� vestibul�
místní� základní� školy� a� občerstve-
ní,� dorazilo� již� jen� sedm� statečných�
chodců.� Největší� poklona� však� patří�
pouze�dvěma�nejstatečnějším�vytrval-
cům�z�Březové�nad�Svitavou�–�Kateři-
ně�Navrátilové�a�Bohumilu�Jírů,�kteří�
došli�celou�trasu�až�do�cíle�v�Olešnici�
na�Moravě.�
Účastníci� pochodu� mohli� přispět�

dobrovolným� startovným� na� dobrou�
věc,�dopředu�však�nevěděli,� jaká�na-
dace� obdrží� výdělek� z� pochodu.� O�
tom�v�několika�dnech�po�skončení�po-
chodu� sami� rozhodovali� prostřednic-
tvím�hlasování�na�Facebooku�Spolku�
(na)Moll.� Třídenní� hlasování� jasně�
rozhodlo� o� tom,� že� mezi� jinými� na-
dacemi�vyhrála�organizace�Psí�život,�
která�se�jako�jediná�v�České�republice�
cíleně� zaměřuje� na� pomoc� zvířatům,�
která� patří� lidem� bez� domova,� oso-
bám�závislým�na�návykových�látkách�
a�zvířatům,�která�žijí�s�lidmi�v�sociál-
ně�vyloučených�lokalitách.�
Ještě� jednou�děkujeme�všem,�kteří�

přispěli� financemi� na� dobrou� věc,� a�
na�všechny�zúčastněné�i�na�nové�od-

vážlivce� se� budeme� těšit� zase� příští�
rok.�� Tereza Dřevová

Druhý srpnový víkend věnoval Spolek (na)Moll 
z Olešnice nejen zlepšování fyzické kondice Výsledky

KOPANÁ
I. A, sk. A
5. kolo:� Želešice� -� Tišnov� 1:2,�

Zbraslav�-�Žebětín�1:0,�Vojkovice�-�Ra-
jhradice� 3:8,� Rajhrad� -� Zastávka� 2:2,�
Soběšice�-�Dobšice�1:1,�Slatina�-�Slovan�
Brno�0:2,�Kunštát - Novosedly 8:0.

6. kolo:�Novosedly�-�Vojkovice�1:3,�
Zastávka� -� Žebětín� 2:1,� Rajhrad - 
Kunštát 1:2,�Slovan�Brno�-�Soběšice�
1:0,�Rajhradice�-�Slatina�4:2,�Tišnov�-�
Zbraslav�1:1,�Dobšice�-�Želešice�4:5.
�1.�� Rajhradice�� 6� 5� 1� 0� 29:10� 16
�2.�� Tišnov�� 6� 5� 1� 0� 15:6� 16
�3.�� Zbraslav�� 6� 5� 1� 0� 12:3� 16
 4.  Kunštát  6 3 1 2 18:8 10
�5.�� Rajhrad� 6� 3� 1� 2� 12:14� 10
�6.�� Slovan�Brno�� 6� 3� 0� 3� 10:10� 9
�7.�� Dobšice�� 6� 2� 2� 2� 13:11� 8
�8.�� Soběšice�� 6� 2� 1� 3� 7:9� 7
�9.�� Želešice�� 6� 2� 1� 3� 10:13� 7
�10.�� Zastávka�� 6� 1� 3� 2� 10:11� 6
�11.�� Vojkovice�� 6� 2� 0� 4� 8:15� 6
�12.�� Žebětín�� 6� 1� 1� 4� 6:7� 4
�13.�� Novosedly�� 6� 1� 1� 4� 8:24� 4
�14.�� Slatina�� 6� 0� 0� 6� 4:21� 0

I. B, sk. A
5. kolo:� Bohdalice� -� Veverská�

Bítýška� 0:2,� Kobeřice� -� Babice� nad�
Svitavou� 2:1,� Medlánky� -� Podolí� u�
Brna�1:2,�Čebín�-�Lelekovice�1:0,�Rá-
jec-Jestřebí - Lipovec 4:2, Boskov-
ice B - Vilémovice 3:1.

6. kolo: Vysočany-Šošůvka - Ko-
beřice 1:3, Babice nad Svitavou 
- Boskovice B 3:2, Medlánky - 
Rájec-Jestřebí 0:4,� Podolí� u� Brna�
-� Veverská� Bítýška� 0:2,� Vilémov-
ice - Čebín 1:1,� Lelekovice� -�
Bohdalice�2:2.
 1.  Rájec-Jestřebí  6 4 0 2 15:11 12
�2.�� Kobeřice�� 6� 4� 0� 2� 16:13� 12
�3.�� Lelekovice�� 5� 3� 1� 1� 21:6� 10
 4.  Vilémovice  5 3 1 1 18:10 10
�5.�� Podolí�u�Brna�� 6� 3� 0� 3� 12:14� 9
�6.�� Veverská�Bítýška�� 5� 2� 2� 1� 7:6� 8
�7.�� Babice� 5� 2� 1� 2� 11:11� 7
 8.  Boskovice B  6 2 1 3 16:21 7
 9.  Lipovec  5 2 0 3 12:13 6
�10.�� Čebín�� 6� 1� 3� 2� 8:13� 6
 11.  Vys.-Šošůvka  5 2 0 3 8:14 6
�12.�� Bohdalice�� 6� 1� 2� 3� 9:14� 5
�13.�� Medlánky�� 6� 1� 1� 4� 12:19� 4

Okresní přebor
5. kolo:� Skalice� -� Ráječko� B� 4:4,�

Kunštát�B�-�Letovice�4:5,�Velké�Opa-
tovice� -� Bořitov� 2:5,� Doubravice� -�
Olešnice� 1:0,�Adamov� -� Olomučany�
0:2,�Rudice�-�Knínice�0:4.

6. kolo:� Jedovnice� -� Kunštát� B�
5:3,� Ráječko� B� -�Adamov� nezaháje-
no,� Bořitov� -� Rudice� 4:1,� Knínice� -�
Skalice�nad�Svitavou�3:3,�Letovice� -�
Doubravice�nad�Svitavou�2:2,�Drnov-
ice�-�Olomučany�4:2.
�1.�� Jedovnice�� 6� 4� 2� 0� 19:12� 14
�2.�� Doubravice�� 6� 4� 1� 1� 9:6� 13
�3.�� Olomučany�� 6� 4� 0� 2� 19:8� 12
�4.�� Drnovice�� 6� 4� 0� 2� 17:10� 12
�5.�� Ráječko�B�� 5� 3� 1� 1� 17:10� 10
�6.�� Letovice�� 6� 3� 1� 2� 13:13� 10
�7.�� Knínice�� 6� 2� 3� 1� 17:14� 9
�8.�� Bořitov�� 6� 3� 0� 3� 14:13� 9
�9.�� Olešnice�� 5� 2� 1� 2� 10:4� 7
�10.�� Skalice�� 6� 1� 3� 2� 15:23� 6
�11.�� Kunštát�B�� 6� 1� 1� 4� 17:22� 4
�12.�� Rudice�� 6� 1� 1� 4� 5:15� 4
�13.�� Velké�Opatovice�� 5� 1� 0� 4� 10:18� 3
�14.�� Adamov�� 5� 0� 0� 5� 1:15� 0

III. třída
5. kolo:� Kotvrdovice� -� Vísky� 2:0,�

Voděrady� -� Svitávka� 2:0,� Lipůvka�
-� Ostrov� 2:0,� Benešov� -� Sloup� 5:0,�
Vavřinec� -� Kořenec� 3:1,� Cetkovice� -�
Vranová�odl.

6. kolo:� Sloup� -� Svitávka� 3:3,�
Benešov� -�Kotvrdovice�2:1,�Kořenec�
-� Lipůvka� 2:1,� Ostrov� -� Cetkovice�
2:5,�Vísky� -�Vavřinec�2:1,�Vranová� -�
Voděrady�0:0.

�1.�� Cetkovice�� 4� 4� 0� 0� 27:5� 12
�2.�� Vavřinec�� 6� 3� 2� 1� 12:7� 11
�3.�� Benešov�� 6� 3� 1� 2� 13:9� 10
�4.�� Kořenec�� 5� 3� 0� 2� 11:6� 9
�5.�� Vísky�� 6� 2� 2� 2� 8:9� 8
�6.�� Kotvrdovice�� 5� 2� 1� 2� 8:7� 7
�7.�� Lipůvka�� 6� 2� 1� 3� 11:12� 7
�8.�� Sloup�� 6� 2� 1� 3� 11:27� 7
�9.�� Svitávka�� 5� 1� 3� 1� 12:10� 6
�10.�� Ostrov�� 6� 1� 2� 3� 7:11� 5
�11.�� Voděrady�� 6� 1� 2� 3� 5:15� 5
�12.�� Vranová�� 5� 1� 1� 3� 5:12� 4

IV. třída
3. kolo: Kunštát� C� -� Letovice� B�

3:3,� Skalice� B� -� Lažánky� 0:0,� Je-
dovnice�B�-�Vysočany-Šošůvka�B�3:4,�
Velké�Opatovice�B�-�Lažany�0:9.

4. kolo:� Letovice� B� -� Doubravice�
nad� Svitavou� B� 2:4,� Jedovnice� B� -�
Kunštát�C�0:9,�Lažánky�-�Velké�Opa-
tovice�B� 5:0,�Vysočany-Šošůvka�B� -�
Lažany�6:4.
�1.�� Lažánky�� 4� 3� 1� 0� 14:2� 10
�2.�� Lažany�� 4� 3� 0� 1� 23:9� 9
�3.�� Vys.-Šošůvka�B�� 4� 3� 0� 1� 16:18� 9
�4.�� Kunštát�C�� 3� 1� 1� 1� 14:6� 4
�5.�� Letovice�B�� 4� 1� 1� 2� 15:10� 4
�6.�� Doubravice�B�� 3� 1� 0� 2� 6:13� 3
�7.�� Jedovnice�B�� 3� 1� 0� 2� 5:14� 3
�8.�� Skalice�B�� 3� 0� 2� 1� 4:8� 2
�9.�� Velké�Opatovice�B�� 4� 0� 1� 3� 5:22� 1
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Fotbalové hvězdy byly na dosah
BOSKOVICE - Takto se jmenovala 

akce,�která�se�konala�v�pondělí�7.�září�
ve�fotbalovém�areálu�v�Červené�zahra-
dě�v�Boskovicích.�
Hlavními� protagonisty� byli� býva-

lí� reprezentanti� České� republiky� Jan�
Polák,� Marek� Heinz,� Luboš� Kalouda�
a�David�Rozehnal.�Marek�Ujfaluši� se�
místo�přislíbené�účasti�v�Boskovicích�
musel� věnovat� svým� povinnostem� v�
realizačním� týmu� narychlo� posklá-
daného� reprezentačního� týmu� mužů�
v� utkání� Ligy� národů� v�Olomouci� se�
Skotskem.� Na� trávníku� v� Červené�
zahradě� ho� nahradil� odchovanec� FC�
Boskovice� a� nyní� brankař� prvoligové�
Zbrojovky� Brno� Martin� Šustr.� Tyto�
celebrity� pod� dohledem�kamer�České�
televize� vedly� jednotlivá� stanoviště� a�
tréninky�družstev�FC�Boskovice.�
Na� trávníku� se� vystřídalo� na� 200�

hráčů� a� hráček� od� přípravky� až� po�
muže.�Během� tréninků�s� reprezentan-

ty� byla� představena�Milanem� Stryou,�
vedoucím� trenérem�mládeže� a� sekre-
tářem� klubu,� a� Petrem� Kubáskem� z�

České�televize,�který�celou�akci�mode-
roval,�všechna�družstva�FC�Boskovice�
včetně�trenérů.�

Od� 18� hodin� se� v� utkání� malé� ko-
pané�střetli�přítomní�reprezentanti�ČR�
doplnění� o� domácí� odchovance� nyní�
působící� v� ligových� týmech� Martina�
Šustra,�Jana�Koudelku�(oba�Zbrojovka�
Brno)� a�Michala�Stříže� (1.SK�Prostě-
jov)�a�Jana�Pavla,�bývalého�hráče�FC�
Boskovice,�majitele�firmy�Jean�Paul´s�
a� tvůrce� této� akce� s� trenéry� FC�Bos-
kovice.�
Za� trenéry� nastoupili� trenér� bran-

kařů� David� Novotný,� Jiří� Fadrný�
(U8),�Ondřej�Paděra�(U9),�Libor�Čap-
ka� (U10),� Radek� Stříž� (U11),� Lukáš�
Martínek�(U13�a�muži�B),�Milan�Strya�
a�Michal�Sič� (U14),�Tomáš�Měkota�a�
Vladimír� Petrů� (U15),� Jan� Havlíček�
(muži� A).� Utkání� odřídil� mezinárod-
ní� profesionální� rozhodčí� Emanuel�
Marek�z�Brna.�Výsledek�nebyl�až� tak�
důležitý,�ale�vítězství�po�výsledku�9:8�
zůstalo�v�Boskovicích.�� Milan Strya 

Foto Monika Šindelková
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V sobotu začíná nová hokejová 
sezóna, okres má dva zástupce

REGION�-�Krajská�liga�Jižní�Mo-
ravy�a�Zlínska�zahájí�v�sobotu�19.�září�
novou� sezónu.�Blanenský� okres� v� ní�
bude�mít�dva�zástupce,�celky�Bosko-
vic�a�Blanska.�Ty�minulý�víkend�uza-
vřely�přípravu,�ve�které�dařilo�hlavně�
týmu�Boskovic.

Výsledky přípravných zápasů: 
1.� SKMB� Boskovice� -� VUT� Cava-
liers� Brno� 7:2,� 2.� SKMB� Boskovi-
ce� -� Dynamiters� Blansko� HK� 4:3,�
3.�SKMB�Boskovice�-�SHK�Hodonín�
6:3,�4.�SKMB�Boskovice�-�HC�Slovan�
Moravská� Třebová� 2:3� pp,� 5.� Dyna-
miters�Blansko�HK� -� SKMB�Bosko-
vice�1:5.
Ve� třetím�přípravném�utkání� se� na�

boskovickém�stadionu�představil�dru-

holigový� celek� SHK� Hodonín.� Pro�
hodonínské� bylo� utkání� posledním�
před�ostrým�začátkem�druhé�ligy,�ale�
domácí� mužstvo� favorita� dokonale�
zaskočilo�a�celkem�bez�problémů�po�
výborném� výkonu� vyhrálo� rozdílem�
tří�branek.�
Hodonín�přijel�bez�tří�hráčů�základ-

ní� sestavy,�Minerva�bez�obránce�Ro-
zendorfa,�zraněných�Špoka�a�Klause�a�
na�ledě�se�neobjevili�ani�hráči�z�týmu�
Cavaliers�Brno.
Tým�Boskovic�v�prvním�kole�přiví-

tá�Velkou�Bíteš,�ve�druhém�kole�hra-
je�v�Kroměříži.�Blansko�zahájí�doma�
s�celkem�Kroměříže�a�ve�druhém�kole�
jede�do�Rosic.�

 Text a foto Lubomír Slezák

Závěr léta v podání atletů ASK Blansko
BLANSKO� -�Atletický� konec� léta�

zastihl�atlety�a�atletky�z�ASK�Blansko�
v� nebývalé� formě.� Vše� odstartova-
lo� poslední� kolo� druhé� ligy� družstev�
mužů�a�žen�23.8.�ve�Znojmě,�kde� se�
naši�dospělí�kolem�kapitánky�Martiny�
Hlaváčkové�utkali�s�atlety�s�Moravy�a�
Vysočiny.�Ženy�skončily�na�krásném�
šestém�místě�a�muži�na�jedenáctém.�
Dne�25.8.�se�v�Brně�konalo�Akade-

mické� mistrovství� České� republiky,�
kde�ve�trojskoku�získala�Martina�Hla-
váčková�vynikající�čtvrté�místo.
V�neděli�30.8.�se�v�Uherském�Hra-

dišti� konalo� Mistrovství� Moravy� a�
Slezska� kde� naše� žákyně� předvedly�
medailové�žně�když�jsme�získali�šest�
medailí� a� to� díky�Veronice� Jakusidi-
sové,�Dominice�Bezdíčkové,�Kateřině�
Konečné�a�štafetě�na�4x60.
Největší� atletický� svátek� pro� mlá-

dež�do�15�let�každý�ro�k�hostí�Brno.�A�
to�Evropské�dětské�atletické�hry,�kte-
ré� jsou� největší� akcí� tohoto� druhu� v�

Evropě�a�blanenská�atletika�má�má�na�
nich�každý� rok� své�zástupce.� Jednou�
z�největších�hvězd�letošních�her�byla�
Veronika� Jakusidisová,� když� ovládla�
tři�disciplíny�a�na�pódium�ji�doprovo-
dila� v� přípravkách�Kateřina�Rybová,�
která�při�své�premiéře�skončila�druhá�
na�60m.
Tento�víkend� se� v� neděli� konalo�v�

Olomouci� pro�nás� důležité� semifiná-
le� družstev� žákyň� o� postup� na� Mis-
trovství� Moravy� a� Slezska.� Děvčata�
ukázala� sílu� tohoto� družstva,� když�
skončila�na�čtvrtém�postupovém�mís-
tě� a� zanechala� za� sebou�všechny�Br-
něnské�oddíly.�Tento�výsledek�je�o�to�
cennější,�že�je�družstvo�složeno�jen�z��
atletek�ASK�Blansko.
V� tomto�období� jsem�se� zúčastnili�

i�dalších�závodů�jako�Okresní�běžec-
ké�ligy,�Čokoládové�tretry,�Blanenské�
desítky�a�pořádali�jsme�základní�kolo�
Čokoládové�tretry.
Do�konce�měsíce�nás�čeká�krajské�

finále� družstev� přípravek� ve� Slav-
kově,� Mistrovství� České� republiky�
žáků� a� žákyň� v�Třinci� a�Mistrovství�
Moravy� a� Slezska� družstev� žákyň� v�
Břeclavi.

Všem�našim�atletům�patří�velké�po-
děkování�za�výkony,�které�předvádějí�
na�soutěžích�a�tím�reprezentují�nejen�
atletický�klub,�ale� i�město�Blansko�a�
celý�region.�� Martin Bezdíček

O titul si zahrají také dvě dvojice ze Svitávky
REGION�-�V�sobotu�12.�září�skon-

čil� ve� Svitávce� čtvrtým� turnajem� le-
tošní�ročník�extraligy�v�kolové�mužů.�
Sedm�dvojic�bojovalo�o�místa�v�první�
čtyřce,�a�tedy�postup�do�závěrečného�
finále,� ale� také� o� to,� kdo�minimálně�
na�rok�extraligu�opustí.

Výsledky turnaje:�Favorit�Brno�1�
(Havlíček,� Zvolánek)� -� Favorit�
Brno� 2� (Krejčí� -� Vitula)� 6:1,� Sokol�
Zlín-Prštné� 1� (Krejčí,� Struhař)� -� So-
kol� Zlín-Prštné� 2� (Gottfried,� Písek)�
4:3,�SC�Svitávka�1�(Hrdlička,�Loskot)�
-�Start�Plzeň�(Kydlíček,�Reindl)�10:4,�
Brno� 1� -� MO� Svitávka� 1� (Hrdlička�
ml.,� Staněk)� 5:7,�Brno�2� -�Zlín-Pršt-
né� 1� 3:5,� Zlín-Prštné� 2� -� SC�Svitáv-
ka�1�4:7,�Plzeň�-�MO�Svitávka�1�6:7,�
Brno� 1� -� Zlín-Prštné� 1� 2:2,� Brno� 2�
-� SC�Svitávka� 1� 7:8,� Zlín-Prštné� 2� -�
MO� Svitávka� 1� 5:6,� Brno� 1� -� Plzeň�
8:2,� Zlín-Prštné� 1� -� SC� Svitávka� 1�

3:3,� Brno� 2� -� MO� Svitávka� 1� 4:7,�
Zlín-Prštné�2�-�Plzeň�4:3,�Brno�1�-�SC�
Svitávka� 1� 3:3,� Zlín-Prštné� 1� -� MO�
Svitávka� 1� 6:5,� Favorit�Brno� 2� -� Pl-
zeň� 4:7,� Brno� 1� -� Zlín-Prštné� 2� 8:3,�
SC�Svitávka�1� -�MO�Svitávka�1�7:4,�
Zlín-Prštné� 1� -� Plzeň� 9:3,� Brno� 2� -�
Zlín-Prštné�2�5:4.

Konečné pořadí:
 1.  SC Svitávka 1  24  16  6  2 140:80 54
�2.�� Zlín-Prštné�2�� 24�� 12�� 3�� 9� 104:97� 39
 3.  MO Svitávka 1  24  11  3  10 116:129 36
�4.�� Favorit�Brno�1�� 24�� 9�� 8�� 7� 93:81� 35
�5.�� Zlín-Prštné�1�� 24�� 8�� 8�� 8� 84:88� 32
�6.�� Start�Plzeň�� 24�� 8�� 2�� 14� 101:129� 26
�7.�� Favorit�Brno�2�� 24�� 3�� 4�� 17� 78:112� 13
Týmy� na� šestém� a� sedmém� místě�

sestoupily�do�první�ligy,�o�titul�mistra�
republiky�si�zahrají�první�čtyři�dvoji-
ce.�Závěrečný�turnaj�se�hraje�v�sobo-
tu�24.� října�v�Němčicích�nad�Hanou.�
 (les), foto archiv

Plavci bodovali
BOSKOVICE, ZNOJMO� -� Tři�

plavci�oddílu�SVČ�Boskovice�se�prv-
ní� zářijový� víkend� zúčastnili� Velké�
ceny�města�Znojma.�Závody�nahradi-
ly�zrušené�mistrovské�soutěže�a�byly�
na� vysoké� organizační� a� sportovní�
úrovni.�Zúčastnilo� se� jich�mnoho� re-
prezentantů�České�republiky.
Všichni� tři� boskovičtí� plavci,�An-

děla� Müllerová,� Jáchym� Ryšávka� a�
Ondřej� Ščudla,� plavali� šest� plavec-
kých�způsobů�a�ve�všech�si�vytvořili�
osobní�nejlepší�časy.
Anděla�Müllerová�se�dostala�třikrát�

ve�znakových�disciplínách�do�semifi-
nále�a�na�200�metrů�znak�zvítězila�v�

B�finále.�Zaplavala�oddílové�rekordy�
starších� žáků� i� dospělých� na� 100� a�
200�metrů�znak�a�200�metrů�poloho-
vý závod.
Jáchym�Ryšávka�vytvořil�oddílové�

rekordy� starších� žáků� na� 100� a� 200�
metrů� volným� způsobem� 200� met-
rů� polohový� závod.� Na� 100� metrů�
volným� způsobem� se� dostal� časem�
0:58,53�hluboko�pod�jednu�minutu.
Mladší�žák�Ondřej�Ščudla�překonal�

16� let� starý� oddílový� rekord� na� 100�
metrů�prsa.
Plavcům� děkujeme� za� vzornou� re-

prezentaci� oddílu� SVČ� Boskovice� a�
přejeme�jim�další�úspěchy.�� (les)

Boskovice zazářily na 
turnaji ve šprtci

BOSKOVICE� -�V�sobotu�12.�září�
se� po� delší� pauze� konal� v� Břeclavi�
první� velký� turnaj� kategorie� CP36�

započítávaný�do�Českého�poháru.�Do�
turnaje� se� přihlásilo� 64� účastníků� a�
boskovický� klub� reprezentovalo� pět�
hráčů.�
Nejlépe� se� dařilo� Jakubu� Davido-

vi,� který� obsadil� krásnou� stříbrnou�
příčku,� Josefu� Procházkovi� o� vlásek�
uniklo�místo�na�stupni�vítězů�a�získal�
čtvrté�místo.�
Na�32.�místě�se�umístil�Tomáš�Ko-

márek,�na�38.�místě�Jakub�Ošlejšek�a�
na�41.�místě�Vít�Vondál.�

 (jo), foto BHK IQ Boskovice

Pokračování ze str. 1
Na�konci�srpna�také�M.S.�Blanenská�

podala� žádost� na� stavební� úřad� o� de-
moliční� výměr,“� vyjmenoval� Ivo� Po-
lák�s�tím,�že�firma�se�zavázala�na�své�
náklady�vyprojektovat� také� lávku�pro�
pěší�či�vybudovat�okružní�křižovatku.�
Částka� za� nájem� se� nesníží� ani� poté,�
co� došlo� ke� zmenšení� plochy� určené�
k�odprodeji.
Město� jednalo� s� developerem� také�

o�zvýšení�budoucí�kupní�ceny�za�metr�
čtvereční,�která�vychází�ze�znaleckého�

posudku�z�roku�2014.�Stanovena�byla�
na�1000�korun�za�metr�čtvereční.�„Kro-
mě�výkupní�ceny�za�metr�čtvereční�je�
potřeba�zohlednit�také�to,�že�s�územím�
souvisejí� další� investice.�Řada� z� nich�
vychází�z�požadavků�města,�kterým�se�
snažíme�průběžně�vycházet�vstříc,�byť�
nebyly�stanoveny�v�kupní�smlouvě.�Už�
nyní� jsme� na� přípravu� území� desítky�
vynaložili�desítky�milionů�korun,�aniž�
jsme�zahájili�vlastní�stavbu.Jak�rostou�
požadavky,�rostou�i�náklady�v�přepoč-
tu�na�metr�čtvereční,�už�nyní�přesahují�

částku� tři� tisíce� korun� za� metr,� to� je�
pro�nás�na�hranici�únosnosti,“�vysvět-
loval�na�setkání�se�zastupiteli�Zdeněk�
Přichystal� z�M.S.� Blanenská.� Své� ar-
gumenty� společnost� zopakovala� i� na�
včerejším�jednání.
Opoziční�zastupitelé�na� jednání�za-

stupitelstva�navrhli�vypovězení�smlou-
vy�či�prodloužení�podmiňovali�splně-
ním�dalších�podmínek�pro�zhotovitele.�
Pro�prodloužení�lhůty�ale�nakonec�hla-
sovalo�15�z�21�přítomných�zastupitelů.�
Zohlednili� také� fakt,� že� při� nedohodě�

s�M.S.�Blanenská�by�patrně�následoval�
soudní�spor.�Vznikla�by�také�patová�si-
tuace,�kdy�pozemky�vlastní�město,�ale�
stavby� na� nich� soukromá� společnost.�
Na�záznam�se�můžete�podívat�zde.
„Jsem� rád,� že� se� podařilo� prosadit�

rozumné� řešení� a� v� době,� kdy� inves-
tor�za�poslední�rok�podnikl�celou�řadu�
konkrétních� kroků� směřujících� k� za-
hájení� stavby,�vše� směřuje�k�vybudo-
vání�obchodního�centra�v�co�nejkratší�
době,“�dodal�starosta�Jiří�Crha.

 Zdroj: www.blansko.cz

Nové obchodní centrum v Blansku bude mít zpoždění



Město Blansko hledá zhotovitele 
kavárny na Poduklí

BLANSKO - Město Blansko se 
znovu pokouší o oživení prostoru po 
zbouraném hotelu Dukla na centrálním 
náměstí Republiky. Hledá projektanta 
a zhotovitele modulové stavby kavárny 
Dukla. Oddělení investic, které spadá 
pod Odbor správy a rozvoje města MěÚ 
Blansko, už vypsalo výběrové řízení, 
vše odsouhlasili také blanenští radní na 
svém posledním jednání. Zájemci se 
mohou přihlásit  do čtvrtku 17. září do 
9 hodin.

„Objekt kavárny bude dočasná stav-
ba. Zajišťovat by měla celoroční provoz, 
její součástí bude také plocha zpevněné 
terasy. Zatím se počítá s tím, že na ná-
městí Republiky bude kavárna umístěná 
do 31. 12. 2030,“ popsala vedoucí odbo-
ru správy a rozvoje města Petra Skotá-

ková s tím, že kavárna bude majetkem 
města. 

Modulový objekt kavárny by měl za-
jistit možné přemístění na jiné místo po 
jednotlivých segmentech. Zájemci mají 
vše usnadněno tím, že k předkládanému 
vlastnímu návrhu řešení stavby mohou 
využít jako podklad již zpracovaný 
projekt architekta Martina Habiny, pří-
padně na jeho základě vypracovat svoje 
vlastní řešení prostoru. Vyprojektovaný 
objekt už má vydané stavební povolení. 
Dodavatel pak na své náklady musí za-
jistit případnou změnu, získat vyjádření 
dotčených orgánů a zajistit kolaudaci 
stavby.

Zájemci o stavbu mohou vycházet 
z návrhu Martina Habiny a jeho 3D vi-
zualizace.Vnější rozměry stavby jsou 

maximálně 18,4 × 7,3 metrů, součástí 
kavárny musejí být také toalety. „Cena 
stavby může být maximálně 6 milionů 
korun včetně DPH. Případné další ná-
klady na stavbu jdou k tíži dodavatele,“ 
upozornila Petra Skotáková.

Nová kavárna má stát v severozápad-
ním rohu Poduklí.Město vypsalo na jaře 
výběrové řízení na zhotovitele a provo-
zovatele v jednom, tak, aby zhotovitel 
uzpůsobil podobu kavárny na míru 
konkrétnímu provozovateli. Závaznou 
nabídku ale nakonec nikdo nepodal. 
„Měli jsme několik zájemců, kteří se 
o vybudování kavárny i její provoz za-
jímali, bohužel ale udeřil koronavirus 
a nouzový stav a vše se zkomplikovalo. 
Nikdo netušil, jak se bude situace nejen 
v gastronomii vyvíjet, nabídku nakonec 

nikdo nepodal. Věříme, že samostatné 
výběrové řízení na zhotovitele bude mít 
větší odezvu,“ doufá starosta Jiří Crha.

Na prostor kavárny naváže ve smě-
ru k vodním prvkům terasa.Hodnotící 
komise nebude posuzovat nabídky jen 
podle ceny, ta tvoří 40% hodnocení, 
10% je ovlivní termín realizace, 50% 
pak vzhled díla. Město následně vypíše 
samostatné výběrové řízení na nájemce 
kavárny, ta by měla zahájit provoz nej-
později od července příštího roku. Sa-
motná stavba by neměla trvat déle než 
tři měsíce, kvůli koordinaci ale začne až 
poté, co město vybere konkrétního ná-
jemce. Ten zajistí například výběr ma-
teriálu podlahové krytiny nebo vnitřní 
vybavení kavárny.

 Zdroj: www.blansko.cz
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Příběh malířky
Jmenuji se Marie Kepáková. „Moje umělecké jméno 

od roku 2020 je „Majke“. Narodila jsem se rodičům 
v roce 1980 jako druhé dítě ze tří. Své dětství jsem 
prožila ve Šlapanicích u Brna, teď třetím rokem žiji v 
Boskovicích.

Pod mýma rukama vznikají obrazy už pátým rokem. 
Věnuji se převážně malbě akrylovými barvami. Maluji 
své emoce, kterými procházím vždy, když se posou-
vám na své cestě životem.

Obrazy vznikají technikou pocitové malby na zákla-
dě poslepu vybraných čtyř barev, které pomocí štětců 
a špachtlí nanáším na plátno. Při tvorbě jsem ve stavu 
naprosté přítomnosti.

A jak jsem se dostala k malování obrazů? Musíme 
zpět do doby mých 13 let. Na střední školu jsem se hlá-
sila na textilní návrhářku. Velmi mě bavilo malovat vše 
kolem sebe a také coby holka jsem ráda chodila do di-
vadla. Mým snem bylo navrhovat kostýmy do divadla 
a filmů. Na přijímacích zkouškách jsem „talentovky“ 
měla jedna z nejlepších, ale koeficient prospěchu, pro 
tuto školu také velmi důležitý, jsem měla velmi špatný. 
A tak se stalo, že jsem skončila první pod čarou. Tehdy 
jsem nešťastná zavřela štětce a barvy do skříně na půdu 
s tím, že už je nechci nikdy vidět!

O 10 let se musel můj život posunout a narodit se 

můj anděl - syn Michal. Michal po mě podědil citlivost 
a dar malovat a vnímat barevnost. V jeden podvečer o 
jarních prázdninách, když Michal maloval, bylo to v 
roce 2015, mi dal do ruky svůj štětec a položil přede 
mě plátno. Řekl kouzelnou větu: „MAMI POJĎ MA-
LOVAT, JÁ VÍM ŽE PO TOM TOUŽÍŠ, UŽ JE TEN 
SPRÁVNÝ ČAS, ONI TĚ POTŘEBUJÍ“. Shledání s 
mojí láskou bylo nádherné. Tolik slz... Smíchaná hoř-
kost ze staré bolesti... S radostí ze shledání.… 

A tady by můj příběh mohl končit. Ale… Všechny 
obrazy až do 7.6.2020 vznikaly levourukou. Přišla ale 
přede mě životní zkouška v podobě rakoviny v levé 
ruce, která šla vyřešit pouze pokud se vzdám poloviny 
dlaně, palce a ukazováčku. A tak tu je před vámi žena 
- malířka, která i přesto začala malovat pravou rukou a 
dál vystavuje své obrazy.

Už jako malá jsem měla dar vidět do lidí. Viděla 
jsem u druhých to, co kdyby v životě v sobě změnili, 
tak by se jim žilo radostněji. Pro mou upřímnost se mi 
říkalo „žába s velkou hubou“.

Mé obrazy otevírající srdce a duši a vedou k žití v 
přítomnosti. Pomáhají najít odvahu vykročit na cestu 
ke změně smýšlení a prožívání života.

Máte jedinečnou možnost nahlédnout díky mým ob-
razům do svého nitra, a najít si tak v sobě to, kde nejste 
v přítomnosti, ve větší radosti, štěstí, zdraví, hojnos-
ti, lásce k sobě, k světu, Bohu. Při setkáních s lidmi 
mluvím to, co cítím a vidím, pomáhám tak lidem žít v 

přítomnosti a mít možnost se změnit. S láskou, přítom-
ností a radostí ze svého Božího daru :-).

A kde mé obrazy můžete vidět? Ráda bych Vás po-
zvala na svoji již čtvrtou výstavu s názvem „Poselství 
z nitra“. Tentokrát do Zámecké restaurace na zámku v 
Letovicích od 12.9. - 4.10.2020. Výstava je prodejní 
a můžete ji navštívit během otevírací doby restaurace. 
Anebo jsou obrazy k vidění na FB: „Výtvarná díla na 
cestě změny“.

Budu ráda, když výstavu navštívíte a napíšete mi své 
pocity z ní do Kroniky výstavy, která tam bude k dispo-
zici. Přeji Vám krásné prožití podzimních dnů.

 Marie Kepáková

Iva Soldánová uspěla na Klubové výstavě němec-
kých dog v Řásné se psem Lustig Quincy Etc. Je to 
velký úspěch vzhledem k jeho nestandardnímu zbar-
vení a velké konkurenci.  Foto archiv

Slavnostní předání 
certifikátů Školy Slunce 
v MSSS Boskovice

BOSKOVICE - Ve středu 9. září dopoledne pro-
běhlo v jídelně Domova pro seniory a Domova se 
zvláštním režimem z důvodů pandemických opatření 
opožděné slavnostní předávání certifikátů „Školy Slun-
ce“ za rok 2019/2020. Tento projekt běží v MSSS Bos-
kovice již desátým rokem a nabízí klientům řadu akcí, 
které jim umožňují aktivně, zájmově a smysluplně trá-
vit volný čas. Hostem akce byl Mgr. Aleš Pavelka, jako 
jeden z aktivních přednášejících a dlouholetých dobro-

volníků. U zrodu projektu stál již před deseti lety také 
současný starosta Boskovic Ing. Jaroslav Dohnálek, 
který se zúčastnil i letošního slavnostního vyhodnocení 
a předal absolventům uplynulého ročníku certifikáty 
včetně osobní gratulace.

Při této příležitosti promluvil rovněž o současné epi-
demiologické situaci a opatřeních, která ji provází a 
ocenil i náročnou práci zaměstnanců v sociálních služ-
bách. Nechyběla ani optimistická slova povzbuzení, 
humor a hlavně přání spokojenosti a zdraví do dalších 
dnů. Součástí programu byla vzpomínková prezenta-
ce fotografií z akcí uplynulého ročníku, aby zejména 
klientům připomněla, kolik toho za školní rok v rámci 
„Školy Slunce“ zažili a zvládli.

 Zdroj: www.boskovice.cz

 Foto Monika Šindelková Foto Monika Šindelková
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Fotbalové hvězdy byly na dosah
BOSKOVICE - Takto se jmenovala 

akce,�která�se�konala�v�pondělí�7.�září�
ve�fotbalovém�areálu�v�Červené�zahra-
dě�v�Boskovicích.�
Hlavními� protagonisty� byli� býva-

lí� reprezentanti� České� republiky� Jan�
Polák,� Marek� Heinz,� Luboš� Kalouda�
a�David�Rozehnal.�Marek�Ujfaluši� se�
místo�přislíbené�účasti�v�Boskovicích�
musel� věnovat� svým� povinnostem� v�
realizačním� týmu� narychlo� posklá-
daného� reprezentačního� týmu� mužů�
v� utkání� Ligy� národů� v�Olomouci� se�
Skotskem.� Na� trávníku� v� Červené�
zahradě� ho� nahradil� odchovanec� FC�
Boskovice� a� nyní� brankař� prvoligové�
Zbrojovky� Brno� Martin� Šustr.� Tyto�
celebrity� pod� dohledem�kamer�České�
televize� vedly� jednotlivá� stanoviště� a�
tréninky�družstev�FC�Boskovice.�
Na� trávníku� se� vystřídalo� na� 200�

hráčů� a� hráček� od� přípravky� až� po�
muže.�Během� tréninků�s� reprezentan-

ty� byla� představena�Milanem� Stryou,�
vedoucím� trenérem�mládeže� a� sekre-
tářem� klubu,� a� Petrem� Kubáskem� z�

České�televize,�který�celou�akci�mode-
roval,�všechna�družstva�FC�Boskovice�
včetně�trenérů.�

Od� 18� hodin� se� v� utkání� malé� ko-
pané�střetli�přítomní�reprezentanti�ČR�
doplnění� o� domácí� odchovance� nyní�
působící� v� ligových� týmech� Martina�
Šustra,�Jana�Koudelku�(oba�Zbrojovka�
Brno)� a�Michala�Stříže� (1.SK�Prostě-
jov)�a�Jana�Pavla,�bývalého�hráče�FC�
Boskovice,�majitele�firmy�Jean�Paul´s�
a� tvůrce� této� akce� s� trenéry� FC�Bos-
kovice.�
Za� trenéry� nastoupili� trenér� bran-

kařů� David� Novotný,� Jiří� Fadrný�
(U8),�Ondřej�Paděra�(U9),�Libor�Čap-
ka� (U10),� Radek� Stříž� (U11),� Lukáš�
Martínek�(U13�a�muži�B),�Milan�Strya�
a�Michal�Sič� (U14),�Tomáš�Měkota�a�
Vladimír� Petrů� (U15),� Jan� Havlíček�
(muži� A).� Utkání� odřídil� mezinárod-
ní� profesionální� rozhodčí� Emanuel�
Marek�z�Brna.�Výsledek�nebyl�až� tak�
důležitý,�ale�vítězství�po�výsledku�9:8�
zůstalo�v�Boskovicích.�� Milan Strya 

Foto Monika Šindelková
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V sobotu začíná nová hokejová 
sezóna, okres má dva zástupce

REGION�-�Krajská�liga�Jižní�Mo-
ravy�a�Zlínska�zahájí�v�sobotu�19.�září�
novou� sezónu.�Blanenský� okres� v� ní�
bude�mít�dva�zástupce,�celky�Bosko-
vic�a�Blanska.�Ty�minulý�víkend�uza-
vřely�přípravu,�ve�které�dařilo�hlavně�
týmu�Boskovic.

Výsledky přípravných zápasů: 
1.� SKMB� Boskovice� -� VUT� Cava-
liers� Brno� 7:2,� 2.� SKMB� Boskovi-
ce� -� Dynamiters� Blansko� HK� 4:3,�
3.�SKMB�Boskovice�-�SHK�Hodonín�
6:3,�4.�SKMB�Boskovice�-�HC�Slovan�
Moravská� Třebová� 2:3� pp,� 5.� Dyna-
miters�Blansko�HK� -� SKMB�Bosko-
vice�1:5.
Ve� třetím�přípravném�utkání� se� na�

boskovickém�stadionu�představil�dru-

holigový� celek� SHK� Hodonín.� Pro�
hodonínské� bylo� utkání� posledním�
před�ostrým�začátkem�druhé�ligy,�ale�
domácí� mužstvo� favorita� dokonale�
zaskočilo�a�celkem�bez�problémů�po�
výborném� výkonu� vyhrálo� rozdílem�
tří�branek.�
Hodonín�přijel�bez�tří�hráčů�základ-

ní� sestavy,�Minerva�bez�obránce�Ro-
zendorfa,�zraněných�Špoka�a�Klause�a�
na�ledě�se�neobjevili�ani�hráči�z�týmu�
Cavaliers�Brno.
Tým�Boskovic�v�prvním�kole�přiví-

tá�Velkou�Bíteš,�ve�druhém�kole�hra-
je�v�Kroměříži.�Blansko�zahájí�doma�
s�celkem�Kroměříže�a�ve�druhém�kole�
jede�do�Rosic.�

 Text a foto Lubomír Slezák

Závěr léta v podání atletů ASK Blansko
BLANSKO� -�Atletický� konec� léta�

zastihl�atlety�a�atletky�z�ASK�Blansko�
v� nebývalé� formě.� Vše� odstartova-
lo� poslední� kolo� druhé� ligy� družstev�
mužů�a�žen�23.8.�ve�Znojmě,�kde� se�
naši�dospělí�kolem�kapitánky�Martiny�
Hlaváčkové�utkali�s�atlety�s�Moravy�a�
Vysočiny.�Ženy�skončily�na�krásném�
šestém�místě�a�muži�na�jedenáctém.�
Dne�25.8.�se�v�Brně�konalo�Akade-

mické� mistrovství� České� republiky,�
kde�ve�trojskoku�získala�Martina�Hla-
váčková�vynikající�čtvrté�místo.
V�neděli�30.8.�se�v�Uherském�Hra-

dišti� konalo� Mistrovství� Moravy� a�
Slezska� kde� naše� žákyně� předvedly�
medailové�žně�když�jsme�získali�šest�
medailí� a� to� díky�Veronice� Jakusidi-
sové,�Dominice�Bezdíčkové,�Kateřině�
Konečné�a�štafetě�na�4x60.
Největší� atletický� svátek� pro� mlá-

dež�do�15�let�každý�ro�k�hostí�Brno.�A�
to�Evropské�dětské�atletické�hry,�kte-
ré� jsou� největší� akcí� tohoto� druhu� v�

Evropě�a�blanenská�atletika�má�má�na�
nich�každý� rok� své�zástupce.� Jednou�
z�největších�hvězd�letošních�her�byla�
Veronika� Jakusidisová,� když� ovládla�
tři�disciplíny�a�na�pódium�ji�doprovo-
dila� v� přípravkách�Kateřina�Rybová,�
která�při�své�premiéře�skončila�druhá�
na�60m.
Tento�víkend� se� v� neděli� konalo�v�

Olomouci� pro�nás� důležité� semifiná-
le� družstev� žákyň� o� postup� na� Mis-
trovství� Moravy� a� Slezska.� Děvčata�
ukázala� sílu� tohoto� družstva,� když�
skončila�na�čtvrtém�postupovém�mís-
tě� a� zanechala� za� sebou�všechny�Br-
něnské�oddíly.�Tento�výsledek�je�o�to�
cennější,�že�je�družstvo�složeno�jen�z��
atletek�ASK�Blansko.
V� tomto�období� jsem�se� zúčastnili�

i�dalších�závodů�jako�Okresní�běžec-
ké�ligy,�Čokoládové�tretry,�Blanenské�
desítky�a�pořádali�jsme�základní�kolo�
Čokoládové�tretry.
Do�konce�měsíce�nás�čeká�krajské�

finále� družstev� přípravek� ve� Slav-
kově,� Mistrovství� České� republiky�
žáků� a� žákyň� v�Třinci� a�Mistrovství�
Moravy� a� Slezska� družstev� žákyň� v�
Břeclavi.

Všem�našim�atletům�patří�velké�po-
děkování�za�výkony,�které�předvádějí�
na�soutěžích�a�tím�reprezentují�nejen�
atletický�klub,�ale� i�město�Blansko�a�
celý�region.�� Martin Bezdíček

O titul si zahrají také dvě dvojice ze Svitávky
REGION�-�V�sobotu�12.�září�skon-

čil� ve� Svitávce� čtvrtým� turnajem� le-
tošní�ročník�extraligy�v�kolové�mužů.�
Sedm�dvojic�bojovalo�o�místa�v�první�
čtyřce,�a�tedy�postup�do�závěrečného�
finále,� ale� také� o� to,� kdo�minimálně�
na�rok�extraligu�opustí.

Výsledky turnaje:�Favorit�Brno�1�
(Havlíček,� Zvolánek)� -� Favorit�
Brno� 2� (Krejčí� -� Vitula)� 6:1,� Sokol�
Zlín-Prštné� 1� (Krejčí,� Struhař)� -� So-
kol� Zlín-Prštné� 2� (Gottfried,� Písek)�
4:3,�SC�Svitávka�1�(Hrdlička,�Loskot)�
-�Start�Plzeň�(Kydlíček,�Reindl)�10:4,�
Brno� 1� -� MO� Svitávka� 1� (Hrdlička�
ml.,� Staněk)� 5:7,�Brno�2� -�Zlín-Pršt-
né� 1� 3:5,� Zlín-Prštné� 2� -� SC�Svitáv-
ka�1�4:7,�Plzeň�-�MO�Svitávka�1�6:7,�
Brno� 1� -� Zlín-Prštné� 1� 2:2,� Brno� 2�
-� SC�Svitávka� 1� 7:8,� Zlín-Prštné� 2� -�
MO� Svitávka� 1� 5:6,� Brno� 1� -� Plzeň�
8:2,� Zlín-Prštné� 1� -� SC� Svitávka� 1�

3:3,� Brno� 2� -� MO� Svitávka� 1� 4:7,�
Zlín-Prštné�2�-�Plzeň�4:3,�Brno�1�-�SC�
Svitávka� 1� 3:3,� Zlín-Prštné� 1� -� MO�
Svitávka� 1� 6:5,� Favorit�Brno� 2� -� Pl-
zeň� 4:7,� Brno� 1� -� Zlín-Prštné� 2� 8:3,�
SC�Svitávka�1� -�MO�Svitávka�1�7:4,�
Zlín-Prštné� 1� -� Plzeň� 9:3,� Brno� 2� -�
Zlín-Prštné�2�5:4.

Konečné pořadí:
 1.  SC Svitávka 1  24  16  6  2 140:80 54
�2.�� Zlín-Prštné�2�� 24�� 12�� 3�� 9� 104:97� 39
 3.  MO Svitávka 1  24  11  3  10 116:129 36
�4.�� Favorit�Brno�1�� 24�� 9�� 8�� 7� 93:81� 35
�5.�� Zlín-Prštné�1�� 24�� 8�� 8�� 8� 84:88� 32
�6.�� Start�Plzeň�� 24�� 8�� 2�� 14� 101:129� 26
�7.�� Favorit�Brno�2�� 24�� 3�� 4�� 17� 78:112� 13
Týmy� na� šestém� a� sedmém� místě�

sestoupily�do�první�ligy,�o�titul�mistra�
republiky�si�zahrají�první�čtyři�dvoji-
ce.�Závěrečný�turnaj�se�hraje�v�sobo-
tu�24.� října�v�Němčicích�nad�Hanou.�
 (les), foto archiv

Plavci bodovali
BOSKOVICE, ZNOJMO� -� Tři�

plavci�oddílu�SVČ�Boskovice�se�prv-
ní� zářijový� víkend� zúčastnili� Velké�
ceny�města�Znojma.�Závody�nahradi-
ly�zrušené�mistrovské�soutěže�a�byly�
na� vysoké� organizační� a� sportovní�
úrovni.�Zúčastnilo� se� jich�mnoho� re-
prezentantů�České�republiky.
Všichni� tři� boskovičtí� plavci,�An-

děla� Müllerová,� Jáchym� Ryšávka� a�
Ondřej� Ščudla,� plavali� šest� plavec-
kých�způsobů�a�ve�všech�si�vytvořili�
osobní�nejlepší�časy.
Anděla�Müllerová�se�dostala�třikrát�

ve�znakových�disciplínách�do�semifi-
nále�a�na�200�metrů�znak�zvítězila�v�

B�finále.�Zaplavala�oddílové�rekordy�
starších� žáků� i� dospělých� na� 100� a�
200�metrů�znak�a�200�metrů�poloho-
vý závod.
Jáchym�Ryšávka�vytvořil�oddílové�

rekordy� starších� žáků� na� 100� a� 200�
metrů� volným� způsobem� 200� met-
rů� polohový� závod.� Na� 100� metrů�
volným� způsobem� se� dostal� časem�
0:58,53�hluboko�pod�jednu�minutu.
Mladší�žák�Ondřej�Ščudla�překonal�

16� let� starý� oddílový� rekord� na� 100�
metrů�prsa.
Plavcům� děkujeme� za� vzornou� re-

prezentaci� oddílu� SVČ� Boskovice� a�
přejeme�jim�další�úspěchy.�� (les)

Boskovice zazářily na 
turnaji ve šprtci

BOSKOVICE� -�V�sobotu�12.�září�
se� po� delší� pauze� konal� v� Břeclavi�
první� velký� turnaj� kategorie� CP36�

započítávaný�do�Českého�poháru.�Do�
turnaje� se� přihlásilo� 64� účastníků� a�
boskovický� klub� reprezentovalo� pět�
hráčů.�
Nejlépe� se� dařilo� Jakubu� Davido-

vi,� který� obsadil� krásnou� stříbrnou�
příčku,� Josefu� Procházkovi� o� vlásek�
uniklo�místo�na�stupni�vítězů�a�získal�
čtvrté�místo.�
Na�32.�místě�se�umístil�Tomáš�Ko-

márek,�na�38.�místě�Jakub�Ošlejšek�a�
na�41.�místě�Vít�Vondál.�

 (jo), foto BHK IQ Boskovice

Pokračování ze str. 1
Na�konci�srpna�také�M.S.�Blanenská�

podala� žádost� na� stavební� úřad� o� de-
moliční� výměr,“� vyjmenoval� Ivo� Po-
lák�s�tím,�že�firma�se�zavázala�na�své�
náklady�vyprojektovat� také� lávku�pro�
pěší�či�vybudovat�okružní�křižovatku.�
Částka� za� nájem� se� nesníží� ani� poté,�
co� došlo� ke� zmenšení� plochy� určené�
k�odprodeji.
Město� jednalo� s� developerem� také�

o�zvýšení�budoucí�kupní�ceny�za�metr�
čtvereční,�která�vychází�ze�znaleckého�

posudku�z�roku�2014.�Stanovena�byla�
na�1000�korun�za�metr�čtvereční.�„Kro-
mě�výkupní�ceny�za�metr�čtvereční�je�
potřeba�zohlednit�také�to,�že�s�územím�
souvisejí� další� investice.�Řada� z� nich�
vychází�z�požadavků�města,�kterým�se�
snažíme�průběžně�vycházet�vstříc,�byť�
nebyly�stanoveny�v�kupní�smlouvě.�Už�
nyní� jsme� na� přípravu� území� desítky�
vynaložili�desítky�milionů�korun,�aniž�
jsme�zahájili�vlastní�stavbu.Jak�rostou�
požadavky,�rostou�i�náklady�v�přepoč-
tu�na�metr�čtvereční,�už�nyní�přesahují�

částku� tři� tisíce� korun� za� metr,� to� je�
pro�nás�na�hranici�únosnosti,“�vysvět-
loval�na�setkání�se�zastupiteli�Zdeněk�
Přichystal� z�M.S.� Blanenská.� Své� ar-
gumenty� společnost� zopakovala� i� na�
včerejším�jednání.
Opoziční�zastupitelé�na� jednání�za-

stupitelstva�navrhli�vypovězení�smlou-
vy�či�prodloužení�podmiňovali�splně-
ním�dalších�podmínek�pro�zhotovitele.�
Pro�prodloužení�lhůty�ale�nakonec�hla-
sovalo�15�z�21�přítomných�zastupitelů.�
Zohlednili� také� fakt,� že� při� nedohodě�

s�M.S.�Blanenská�by�patrně�následoval�
soudní�spor.�Vznikla�by�také�patová�si-
tuace,�kdy�pozemky�vlastní�město,�ale�
stavby� na� nich� soukromá� společnost.�
Na�záznam�se�můžete�podívat�zde.
„Jsem� rád,� že� se� podařilo� prosadit�

rozumné� řešení� a� v� době,� kdy� inves-
tor�za�poslední�rok�podnikl�celou�řadu�
konkrétních� kroků� směřujících� k� za-
hájení� stavby,�vše� směřuje�k�vybudo-
vání�obchodního�centra�v�co�nejkratší�
době,“�dodal�starosta�Jiří�Crha.

 Zdroj: www.blansko.cz

Nové obchodní centrum v Blansku bude mít zpoždění
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Nastavíme v ČR funkční systém 
předškolní péče a vzdělávání?

První domácí zápas blanenští 
fotbalisté zvládli na jedničku

REGION�-�Dne�3.�září�proběhlo�Fó-
rum�rodinné�politiky,�které�organizuje�
Ministerstvo� práce� a� sociálních� věcí.�
Letošní�třetí�ročník�proběhl�v�Univer-
zitě�Pardubice.�Fórum� se� soustřeďuje�
na�otevřenou�debatu�o�cílech�a�zamě-
ření�české�rodinné�politiky�a�jsou�zvá-
ni�zástupci�firem,�politici,�úředníci,�so-
ciální� partneři,� neziskové� organizace,�
zástupci� obcí,�měst,� krajů� a� další� ak-
téři.�V� rámci�workshopu� zaměřeného�
na� předškolní� vzdělávání� byla� mimo�
jiné� pozvána� také� senátorka� Jaromíra�
Vítková� za� KDU-ČSL.� Workshop� se�
zabýval� zejména� otázkou:� Nastavíme�
v�ČR�funkční�systém�předškolní�péče�
a� vzdělávání?.� Fungování� dětských�
skupin,�mateřské�školy,�slaďování�ro-
dinného� a� pracovního� života� -� to� vše�
bylo�diskutováno�v�rámci�workshopu.�
„Dětské� skupiny� fungují� v� České�

republice� již�několik� let,�hlavním�dů-
vodem� umisťování� dětí� do� dětských�
skupin� je�nedostatek�kapacit� v�někte-
rých�mateřských� školách� a�návrat� ro-
dičů� na� trh� práce.� Pro� děti�mladší� tří�
let�je�potřeba�speciální�péče.�Já�osobně�
preferuji,� že� takto�malé� děti�mají� být�
s�matkou�doma.�Samozřejmě�jsou�růz-

né�situace,�kdy�rodiče�rádi�využijí�na-
bízené�možnosti� péče� i� o� děti�mladší�
tří�let,“�sděluje�senátorka�Vítková.
Péče�v�dětských�skupinách�je�nasta-

vena�na�velmi�dobré�úrovni�a�flexibilní�
podmínky� jsou� výhodné� pro� rodiče.�

Novela� zákona� o� dětských� skupinách�
počítá�jednak�s�přejmenováním�na�jes-
le�a�možností�umístění�dětí�od�6�měsí-
ců�věku.�Služba�by�měla�být�pouze�pro�
děti�do�3�let.�Zavádí�se�také�stabilní�fi-
nancování�ze�státního�rozpočtu.�Nové�

změny�by�měly�platit�od�1.�7.�2021�a�
přechodná� doba� pro� stávající� dětské�
skupiny�je�nastavena�do�31.�8.�2024.�
Senátorka� Vítková� dodává:� „Vždy�

jsem� brala� dětské� skupiny� jako� do-
plněk�k�mateřským� školám�a� ne� jako�
konkurenci.� Na� řadě� míst� společně�
tyto� instituce� spolupracují.� Samozřej-
mě�existují�různé�možnosti�dle�lokalit.�
Jiné� možnosti� nabízí� velká� města� a�
malé�obce�a�existují�také�velké�rozdíly�
ve�financích.“
Diskuze� na� workshopu� byla� velice�

bouřlivá.�V�rámci�předškolního�vzdě-
lávání�byla�pozitivně�kvitována�snaha�
senátorky� Jaromíry�Vítkové� iniciovat�
vznik�Stálé�mezirezortní� skupiny�slo-
žené�z�MŠMT,�MPSV�a�MF,�doplněné�
zástupci� ze� Senátu� a� Poslanecké� sně-
movny.�
„Mám� radost,� že� výsledky� jednání�

kulatého�stolu�k�mateřským�školám�a�
semináře� k� dětským� skupinám� přiná-
šejí� na� tomto� Fóru� pozitivní� odezvu.�
Všichni�vyjádřili,�že�Stálá�mezirezort-
ní� skupina� by� byla� jistě� přínosem.� Je�
důležité� se� setkávat,� informovat� se� a�
hledat�společná�řešení,“�zakončila�se-
nátorka�Vítková.�� Barbora Palánová

BLANSKO� -� Zaplněné� ochozy,�
skvělá�atmosféra�a�výhra�blanenských�
fotbalistů�nad� favorizovanou�Duklou�
Praha.� Tak� by� se� dalo� shrnout� první�
domácí� utkání� ve� Fortuna:Národ-
ní� lize,� které� se� v� pátek� odehrálo� na�
rekonstruovaném� stadionu� na� Spor-
tovním� ostrově.� Nováček� druhé�
�nejvyšší� soutěže�porazil� aspiranta�na�
postup�do�první�ligy�1:0.
První� poločas� sice� přinesl� několik�

gólových� šancí� hostí,� žádnou� však�
hráči� Dukly� nedokázali� proměnit.�
Několik� slibných�momentů� si�vypra-
covali� také� domácí.� Skórovat� se� jim�
ale� podařilo� až� krátce� po� začátku�
druhé�půle,�kdy�se�v�50.�minutě�trefil�
blanenský� Tomáš� Vasiljev� a� přinesl�
tak� radost� dvanácti� stům� divákům,�
kteří�na�utkání�dorazili.
„První� poločas� byl� takový� ospalý,�

v� tom�druhém� se� to� ale� hodně� zved-
lo.�Myslím,�že�to�bylo�kvůli�vstřelené�
brance�Blanska�a�potom�mělo�utkání�
vyšší� spád.� Nakonec� to� byl� skvělý�
fotbal�a�podle�mě�určitě�skvělý�výsle-
dek� s� velmi� kvalitním� soupeřem.�
Takže� za� mě� velmi� kvalitní� utkání�
a� určitě� pozvánka� na� další� zápasy�
v� příštích� kolech,“� zhodnotil� utkání�
jeden� z� diváků� David� Bednář,� který�
do�Blanska�přijel�z�Kunštátu.
Branka�domácích�přinesla�na�hřiště�

oživení.� Hosté� se� vrhli� do� útoku� ve�
snaze� výsledek� ještě� zvrátit,� skóro-
vat� se� jim� ale� nepodařilo.� Pojistit� si�
výhru�mohli�ještě�minimálně�dvakrát�
také�blanenští� fotbalisté.�Nakonec�se�
jim� však� muselo� stačit� jednogólové�
vítězství.
„Super� utkání,� nečekal� jsem� tak�

dobrý�výkon.�Naši�mě�překvapili,�jak�

bojovali.� Určitě� měli� i� víc� gólových�
šancí,“� okomentoval� zápas� Lubomír�
Syrový�z�Blanska.
První� domácí� utkání� FK� Blansko�

ve�druhé�lize�si�nenechal�ujít�také�sta-
rosta� Jiří� Crha.� Kromě� výsledku� byl�
spokojený�i�s�atmosférou�zápasu.
„Potěšil�mě�velký�zájem�a�nadšení�

fanoušků,� kteří� celé� utkání� naše�

mužstvo� povzbuzovali.� Vyhrát� nad�
Duklou�Praha,� to� je� úžasný�vstup�na�
domácí�půdě.�Myslím,�že�to�nastartu-
je� jak�mužstvo,� tak�fanoušky,�aby�na�
fotbal�v�Blansku�dál�chodili.�Mám�ra-
dost�i�z�toho,�že�se�na�utkání�objevila�
spousta�bývalých�ligových�fotbalistů,�
třeba�ze�Zbrojovky�i�odjinud,�a�kromě�
výkonu�blanenských�fotbalistů�oceni-
li� také�úpravy�našeho�stadionu,�které�
město� provedlo,“� uvedl� starosta� Jiří�
Crha.
Kromě� fotbalových� legend� na�

zápas�dorazil�i�jihomoravský�hejtman�
Bohumil�Šimek.�
„Jsem� rád,� že� se� Blansku� podařil�

postup� a� že� ve� druhé� lize� máme� le-
tos� hned� dva� zástupce.� Myslím,� že�
to� zvyšuje� prestiž� jihomoravské� ko-
pané� v� rámci� celé� republiky.� Budu�
blanenským� fotbalistům� držet� pěsti�
a� věřím,� že� to� nebude� ojedinělá� epi-
zoda,� ale� že� Blansko� bude� pravidel-
ným�účastníkem�druhé�ligy,“�vzkázal�
jihomoravský�hejtman.
Další� utkání� ve� Fortuna:Národní�

lize�blanenské�fotbalisty�čeká�v�neděli�
20.�září�od�16:30�hodin�ve�Varnsdorfu.�
V�neděli�27.� září�od�10:15�hodin�pak�
na� stadionu� na� Sportovním� ostrově�
přivítají� další� pražský�klub�–�Viktorii�
Žižkov.�� Zdroj: Michal Záboj

 www.blansko.cz

OLEŠNICE� -� V� pátek� ve� večer-
ních�hodinách,�i�přes�nepřízeň�počasí�
a� hustý� déšť,� vyrazilo� 22� nadšenců�
nevšedních�zážitků�na�jednapadesáti-
kilometrovou�noční�tůru�z�Babic�nad�
Svitavou�do�Olešnice�na�Moravě.�
Celá� akce� pod� názvem� Nočník�

2020� měla� několik� rozměrů,� v� prvé�
řadě�šlo�o�nevšední�zážitek�v�podobě�
náročného� nočního� pochodu,� který�
byl�výzvou�nejen�pro�turisty�amatéry,�
ale� také� pro� trénované� borce.� Větši-
na� lidí�musela� jaro�a�část� léta�strávit�
doma�kvůli� všudypřítomné�pandemii�
koronaviru,� proto� jsme� se� ve� spolku�
rozhodli,�že�druhou�polovinu�roku�za-
čneme�pracovat�na� své� fyzické� zdat-
nosti�a�uděláme�něco�pro�naše�zdraví�
a� pro� naši� imunitu.�Vrcholem� tohoto�
snažení� byl� právě� vytrvalostní� po-
chod,� do� kterého� jsme� vyzvali� nejen�
členy�spolku,�ale�také�veřejnost.�
Celý� pochod� byl� od� prvopočátku�

plánován� tak,� aby� byl� extrémně� ná-
ročný.� Celková� náročnost� však� byla�
ztížena� místy� hustým� deštěm,� který�
prvních� 15� kilometrů� chodce� na� tra-
se� provázel.� Již� na� prvním� větším�
záchytném�bodě�v�Blansku� tak�první�

chodci�pochod�ukončili,�další�část�se�
odpojila�asi�po�23�kilometrech�v�Ráj-
ci-Jestřebí.�Do�Lysic,�kde�měli�účast-
níci� pochodu� k� dispozici� vestibul�
místní� základní� školy� a� občerstve-
ní,� dorazilo� již� jen� sedm� statečných�
chodců.� Největší� poklona� však� patří�
pouze�dvěma�nejstatečnějším�vytrval-
cům�z�Březové�nad�Svitavou�–�Kateři-
ně�Navrátilové�a�Bohumilu�Jírů,�kteří�
došli�celou�trasu�až�do�cíle�v�Olešnici�
na�Moravě.�
Účastníci� pochodu� mohli� přispět�

dobrovolným� startovným� na� dobrou�
věc,�dopředu�však�nevěděli,� jaká�na-
dace� obdrží� výdělek� z� pochodu.� O�
tom�v�několika�dnech�po�skončení�po-
chodu� sami� rozhodovali� prostřednic-
tvím�hlasování�na�Facebooku�Spolku�
(na)Moll.� Třídenní� hlasování� jasně�
rozhodlo� o� tom,� že� mezi� jinými� na-
dacemi�vyhrála�organizace�Psí�život,�
která�se�jako�jediná�v�České�republice�
cíleně� zaměřuje� na� pomoc� zvířatům,�
která� patří� lidem� bez� domova,� oso-
bám�závislým�na�návykových�látkách�
a�zvířatům,�která�žijí�s�lidmi�v�sociál-
ně�vyloučených�lokalitách.�
Ještě� jednou�děkujeme�všem,�kteří�

přispěli� financemi� na� dobrou� věc,� a�
na�všechny�zúčastněné�i�na�nové�od-

vážlivce� se� budeme� těšit� zase� příští�
rok.�� Tereza Dřevová

Druhý srpnový víkend věnoval Spolek (na)Moll 
z Olešnice nejen zlepšování fyzické kondice Výsledky

KOPANÁ
I. A, sk. A
5. kolo:� Želešice� -� Tišnov� 1:2,�

Zbraslav�-�Žebětín�1:0,�Vojkovice�-�Ra-
jhradice� 3:8,� Rajhrad� -� Zastávka� 2:2,�
Soběšice�-�Dobšice�1:1,�Slatina�-�Slovan�
Brno�0:2,�Kunštát - Novosedly 8:0.

6. kolo:�Novosedly�-�Vojkovice�1:3,�
Zastávka� -� Žebětín� 2:1,� Rajhrad - 
Kunštát 1:2,�Slovan�Brno�-�Soběšice�
1:0,�Rajhradice�-�Slatina�4:2,�Tišnov�-�
Zbraslav�1:1,�Dobšice�-�Želešice�4:5.
�1.�� Rajhradice�� 6� 5� 1� 0� 29:10� 16
�2.�� Tišnov�� 6� 5� 1� 0� 15:6� 16
�3.�� Zbraslav�� 6� 5� 1� 0� 12:3� 16
 4.  Kunštát  6 3 1 2 18:8 10
�5.�� Rajhrad� 6� 3� 1� 2� 12:14� 10
�6.�� Slovan�Brno�� 6� 3� 0� 3� 10:10� 9
�7.�� Dobšice�� 6� 2� 2� 2� 13:11� 8
�8.�� Soběšice�� 6� 2� 1� 3� 7:9� 7
�9.�� Želešice�� 6� 2� 1� 3� 10:13� 7
�10.�� Zastávka�� 6� 1� 3� 2� 10:11� 6
�11.�� Vojkovice�� 6� 2� 0� 4� 8:15� 6
�12.�� Žebětín�� 6� 1� 1� 4� 6:7� 4
�13.�� Novosedly�� 6� 1� 1� 4� 8:24� 4
�14.�� Slatina�� 6� 0� 0� 6� 4:21� 0

I. B, sk. A
5. kolo:� Bohdalice� -� Veverská�

Bítýška� 0:2,� Kobeřice� -� Babice� nad�
Svitavou� 2:1,� Medlánky� -� Podolí� u�
Brna�1:2,�Čebín�-�Lelekovice�1:0,�Rá-
jec-Jestřebí - Lipovec 4:2, Boskov-
ice B - Vilémovice 3:1.

6. kolo: Vysočany-Šošůvka - Ko-
beřice 1:3, Babice nad Svitavou 
- Boskovice B 3:2, Medlánky - 
Rájec-Jestřebí 0:4,� Podolí� u� Brna�
-� Veverská� Bítýška� 0:2,� Vilémov-
ice - Čebín 1:1,� Lelekovice� -�
Bohdalice�2:2.
 1.  Rájec-Jestřebí  6 4 0 2 15:11 12
�2.�� Kobeřice�� 6� 4� 0� 2� 16:13� 12
�3.�� Lelekovice�� 5� 3� 1� 1� 21:6� 10
 4.  Vilémovice  5 3 1 1 18:10 10
�5.�� Podolí�u�Brna�� 6� 3� 0� 3� 12:14� 9
�6.�� Veverská�Bítýška�� 5� 2� 2� 1� 7:6� 8
�7.�� Babice� 5� 2� 1� 2� 11:11� 7
 8.  Boskovice B  6 2 1 3 16:21 7
 9.  Lipovec  5 2 0 3 12:13 6
�10.�� Čebín�� 6� 1� 3� 2� 8:13� 6
 11.  Vys.-Šošůvka  5 2 0 3 8:14 6
�12.�� Bohdalice�� 6� 1� 2� 3� 9:14� 5
�13.�� Medlánky�� 6� 1� 1� 4� 12:19� 4

Okresní přebor
5. kolo:� Skalice� -� Ráječko� B� 4:4,�

Kunštát�B�-�Letovice�4:5,�Velké�Opa-
tovice� -� Bořitov� 2:5,� Doubravice� -�
Olešnice� 1:0,�Adamov� -� Olomučany�
0:2,�Rudice�-�Knínice�0:4.

6. kolo:� Jedovnice� -� Kunštát� B�
5:3,� Ráječko� B� -�Adamov� nezaháje-
no,� Bořitov� -� Rudice� 4:1,� Knínice� -�
Skalice�nad�Svitavou�3:3,�Letovice� -�
Doubravice�nad�Svitavou�2:2,�Drnov-
ice�-�Olomučany�4:2.
�1.�� Jedovnice�� 6� 4� 2� 0� 19:12� 14
�2.�� Doubravice�� 6� 4� 1� 1� 9:6� 13
�3.�� Olomučany�� 6� 4� 0� 2� 19:8� 12
�4.�� Drnovice�� 6� 4� 0� 2� 17:10� 12
�5.�� Ráječko�B�� 5� 3� 1� 1� 17:10� 10
�6.�� Letovice�� 6� 3� 1� 2� 13:13� 10
�7.�� Knínice�� 6� 2� 3� 1� 17:14� 9
�8.�� Bořitov�� 6� 3� 0� 3� 14:13� 9
�9.�� Olešnice�� 5� 2� 1� 2� 10:4� 7
�10.�� Skalice�� 6� 1� 3� 2� 15:23� 6
�11.�� Kunštát�B�� 6� 1� 1� 4� 17:22� 4
�12.�� Rudice�� 6� 1� 1� 4� 5:15� 4
�13.�� Velké�Opatovice�� 5� 1� 0� 4� 10:18� 3
�14.�� Adamov�� 5� 0� 0� 5� 1:15� 0

III. třída
5. kolo:� Kotvrdovice� -� Vísky� 2:0,�

Voděrady� -� Svitávka� 2:0,� Lipůvka�
-� Ostrov� 2:0,� Benešov� -� Sloup� 5:0,�
Vavřinec� -� Kořenec� 3:1,� Cetkovice� -�
Vranová�odl.

6. kolo:� Sloup� -� Svitávka� 3:3,�
Benešov� -�Kotvrdovice�2:1,�Kořenec�
-� Lipůvka� 2:1,� Ostrov� -� Cetkovice�
2:5,�Vísky� -�Vavřinec�2:1,�Vranová� -�
Voděrady�0:0.

�1.�� Cetkovice�� 4� 4� 0� 0� 27:5� 12
�2.�� Vavřinec�� 6� 3� 2� 1� 12:7� 11
�3.�� Benešov�� 6� 3� 1� 2� 13:9� 10
�4.�� Kořenec�� 5� 3� 0� 2� 11:6� 9
�5.�� Vísky�� 6� 2� 2� 2� 8:9� 8
�6.�� Kotvrdovice�� 5� 2� 1� 2� 8:7� 7
�7.�� Lipůvka�� 6� 2� 1� 3� 11:12� 7
�8.�� Sloup�� 6� 2� 1� 3� 11:27� 7
�9.�� Svitávka�� 5� 1� 3� 1� 12:10� 6
�10.�� Ostrov�� 6� 1� 2� 3� 7:11� 5
�11.�� Voděrady�� 6� 1� 2� 3� 5:15� 5
�12.�� Vranová�� 5� 1� 1� 3� 5:12� 4

IV. třída
3. kolo: Kunštát� C� -� Letovice� B�

3:3,� Skalice� B� -� Lažánky� 0:0,� Je-
dovnice�B�-�Vysočany-Šošůvka�B�3:4,�
Velké�Opatovice�B�-�Lažany�0:9.

4. kolo:� Letovice� B� -� Doubravice�
nad� Svitavou� B� 2:4,� Jedovnice� B� -�
Kunštát�C�0:9,�Lažánky�-�Velké�Opa-
tovice�B� 5:0,�Vysočany-Šošůvka�B� -�
Lažany�6:4.
�1.�� Lažánky�� 4� 3� 1� 0� 14:2� 10
�2.�� Lažany�� 4� 3� 0� 1� 23:9� 9
�3.�� Vys.-Šošůvka�B�� 4� 3� 0� 1� 16:18� 9
�4.�� Kunštát�C�� 3� 1� 1� 1� 14:6� 4
�5.�� Letovice�B�� 4� 1� 1� 2� 15:10� 4
�6.�� Doubravice�B�� 3� 1� 0� 2� 6:13� 3
�7.�� Jedovnice�B�� 3� 1� 0� 2� 5:14� 3
�8.�� Skalice�B�� 3� 0� 2� 1� 4:8� 2
�9.�� Velké�Opatovice�B�� 4� 0� 1� 3� 5:22� 1
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Pochod po dálničním tělese R43 
představil novou podobu

REGION - Turisté v regionu mu-
seli kvůli celosvětové pandemii pře-
hodnotit prakticky celou sezonu, ale 
svoji největší akci Pochod po dálnič-
ním tělese R43 nezrušili.

Hlavní pořadatel, Klub českých 
turistů Boskovice, připravil jinou po-
dobu pochodu. Není to jednorázová 
akce, ale chtějí postupně účastníkům 
ukázat celou téměř 90 km trasu ně-
mecké dálnice od Brna po Moravskou 
Třebovou budovanou ve čtyřicátých 
letech minulého století.

V sobotu 12. září se uskutečnila 
první takzvaná Malohanácká etapa, 
která na dvě trasy moderované příro-
dovědci RNDr. Hynkem Skořepou a 
RNDr. Jaroslavem Oldřichem přilá-
kala přes 150 turistů. Ti přišli do cíle 
pochodu do Velkých Opatovic do Mo-
ravského kartografického centra, kde 
je přivítali zástupci partnerů akce. 
Tam byl ještě pro účastníky připraven 
kvíz ze znalostí Moravy. Na velice 
povedenou etapu by měla navazovat 
další dne 17. listopadu 2020, která by 
zavedla účastníky na Černohorsko.

 Radim Hruška, foto archiv

Vás srdečně zve na přednášku pana 

Jiřího Vymětalíka na téma 

                                                 

                                                  Kdy: 

                                                                     23 . září  2020

                                                               ve 14:15 h.

Kde:

Ve školící

místnosti

Koupím tovární malotraktor české nebo slovenské výroby Vari/Tera/Ag-
zat, MT, TK atd. Může být i poškozený. Nabídněte prosím, děkuji. 

Tel.: 731 487 850
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Boskovice jsou v krajském přeboru 
třetí, Ráječko o místo za nimi

REGION - Odehrané šesté kolo 
Krajského� přeboru� fotbalistů� přived-
lo� do� Boskovic� celek� Moravského�
Krumlova,� v� Ráječku� se� představil�
tým�Bystrce.

Krajský přebor
Boskovice - Moravský Krumlov 

2:0 (0:0),�68.�Pokorný,�72.�Havelka.
Boskovice:� Bednář� -� Němec� (10.�

Cichra),�Dračka,�Fadrný,�Müller,�Da-
něk,� Paděra,� Minx� (74.� Havlíček),�
Hlaváček� (61.� Stara),� Pokorný,� No-
vák�(59.�Havelka).
V� prvním� poločase� toho� necelé�

dvě� stovky� diváků�moc� neviděly,� po�
úvodním� tlaku� domácího� celku� se�
hrálo�nejvíc�kolem�středového�kruhu.�
Vše� podstatné� se� tak� odehrálo� až� ve�
druhé� půli.� V� 68.� minutě� se� odraže-
ný�míč�dostal�na�kopačku�Pokorného�
a� ten� střelou� z� dobrých� dvaceti�met-
rů� poslal� Boskovice� do� vedení.� Už�
za� čtyři�minuty� se� ve� skrumáži� před�
hostující� brankou� zorientoval� nejlé-
pe�Havelka�a�přidal�druhý�boskovic-
ký� gól.� Hosté� v� touze� po� vyrovnání�
přidali,�ale�domácí�obrana�si� s� jejich�
útoky� poradila.� K� brance� nepomoh-
la� krumlovským� ani� penalta,� kterou�
v�poslední�minutě�hostující�hráč�kopl�
vedle�branky.�Boskovice�si�tak�po�zá-
sluze�připsaly�tři�body.

Ráječko - Bystrc-Kníničky 3:1 
(3:0), 9.�Šíp,�13.�Vránek,�35.�Pořízek�
-�50.�Hubr.

Ráječko:� Němeček� -� Maňoušek,�
Vránek� (57.� Horáček),� Kropáček,�
Zouhar� (83.� Rek),� Sedlák,� Bokůvka�
(46.�Keprt�R.),�Lidmila�(60.�Souček),�
Šíp,�Pořízek�(68.�Pernica),�Keprt�D.
O�výsledku�rozhodl�už�první�poločas�

a�hrubé�chyby�v�brněnské�obraně.�Dru-
há�branka�domácích�padla�do�prázdné�

branky,�tu�třetí�dal�Pořízek�po�sólovém�
útoku,� do� kterého� jej� poslal� hostující�
hráč.� Bystrčtí� sice� po� pěti� minutách�
druhé�půlky�snížili,�ale�k�ničemu�dal-
šímu�už�je�hráči�Ráječka�nepustily.�

Další výsledky 6. kola:� Kuřim�
-� Rousínov� 3:2,� Ratíškovice� -� Boso-
nohy� 2:0,� Krumvíř� -� Mutěnice� 4:2,�
Líšeň� B� -� Svratka� Brno� 5:1,� Ivanči-
ce� -�Moravská� Slavia� 1:0,� Bohunice�
-�Sparta�Brno�1:2.

�1.�� Sparta�Brno�� 6� 5� 0� 1� 20:6� 15
�2.�� Bohunice�� 6� 4� 1� 1� 14:6� 13
 3.  Boskovice  6 4 1 1 10:5 13
 4.  Ráječko  6 4 0 2 13:6 12
�5.�� Svratka�Brno�� 6� 4� 0� 2� 14:12� 12
�6.�� Líšeň�B�� 6� 3� 2� 1� 11:4� 11
�7.�� Krumvíř�� 6� 3� 1� 2� 16:11� 10
�8.�� Ivančice�� 6� 3� 1� 2� 12:13� 10
�9.�� Mutěnice�� 6� 2� 2� 2� 7:6� 8
�10.�� Kuřim�� 6� 2� 2� 2� 10:10� 8
�11.�� Mor.�Slavia�� 6� 2� 1� 3� 9:10� 7

�12.�� Ratíškovice�� 6� 2� 1� 3� 7:12� 7
�13.�� Bosonohy�� 6� 1� 1� 4� 5:13� 4
�14.�� Mor.�Krumlov�� 6� 1� 0� 5� 7:19� 3
�15.�� Rousínov�� 6� 0� 2� 4� 3:11� 2
�16.�� Bystrc-Kníničky�� 6� 0� 1� 5� 3:17� 18
V� sedmém� kole� hrají� Boskovice�

na�hřišti�Sparty�Brno�a�Ráječko�jede�
na�Svratku,�v�kole�osmém�pak�hostí�
Boskovice�Rousínov�a�Ráječko�hra-
je�v�Líšni.�

 Text a foto Lubomír Slezák

Z garáže přes noc 
zmizela jízdní kola

SVITÁVKA� -�Nepříjemné�překvapení�čekalo�na�
majitele� jízdních� kol,� který� v� úterý� 8.� září� v� brz-
kých� ranních� hodinách� zjistil,� že� přes� noc� přišel� o�
svá�kola.�Ty�měl�umístěné�v�garáži�ve�Školní�ulici�
ve� Svitávce.� Zatím� neznámý� pachatel� po� vypáčení�
plechových�vrat�vniknul�do�garáže.�Odtud�si�odvezl�
dvě�horská�jízdní�kola�značky�Specialized�Demo�8�a�
Merida.�Celková�škoda,�kterou�zloděj�napáchal,�tak�
přesáhla�částku�třicet�tisíc�korun.�Po�jeho�totožnosti�
a�odcizených�bicyklech�nyní�pátrají� policisté� z�ob-
vodního�oddělení�Letovice.�� Foto Policie ČR

Policisté opět darovali 
krev

REGION� -� V� úterý� 8.� září� 2020� se� zúčastni-
li� policisté� i� občanští� zaměstnanci� z� blanenského�
územního�odboru�celokrajské�akce�na�podporu�bez-
platného�dárcovství�krve�ve�spolupráci�se�zdravotní�
pojišťovnou�Ministerstvo�vnitra.�

Na� transfuzní� oddělení� v� Boskovicích� tak� přišlo�
třináct�dárců,�z�nichž�někteří�přišli�poprvé.�Většina�z�
nich�jsou�však�pravidelnými�dárci�krve�a�na�odběry�
chodí� v�průběhu� celého� roku.�Policisté� svou�účastí�
dávají�najevo,�že�slouží�občanům�nejen�v�rámci�po-
volání,�ale�jsou�ochotni�dát�mnohem�více�a�pomoci�
tak� k� záchraně� zdraví� a� života� jinou� formou.�Hes-
lo�Pomáhat�a�chránit�tak�rozšířili�o�další�rozměr.�Ze�
zúčastněných�byli� tři�držitelé� Jánských�plaket,� a� to�
bronzové,� stříbrné� a� zlaté.� Dva� policisté� dnes� ab-
solvovali� jubilejní� dvacátý� a� šedesátý� odběr.� Také�
v�dalších�dnech�se�postupně�přidají�další�policisté�z�
územních�odborů�Krajského�ředitelství�policie�Jiho-
moravského�kraje.�
„Rádi� bychom� podpořili� transfuzní� oddělení� v�

nemocnicích�a�vyzvali�k�pomoci�také�další�občany,�
kteří�by�mohli�svým�dárcovstvím�krve�přispět,�aby�v�
této� nelehké�době�následovali� policisty.�Doporuču-
jeme�předem�zavolat�a�prokonzultovat�vhodné�dár-

covství�na�telefonních�číslech�transfuzních�oddělení��
příslušných�nemocnic.�Během�této�doby�v�souvislos-
ti�s�aktuálním�zvyšujícím�se�výskytem�koronaviru�je�

Vaše�krev�pro�pacienty� stále�potřebná.�Děkujeme,“�
doplnila�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.�

 Foto Policie ČR

Stavbu navštívil zloděj, 
ukradl vybavení

BOSKOVICE� -� Dosud� neznámý� pachatel�
navštívil�v�noci�na�středu�2.�září�staveniště�v�Boskov-
icích�mezi�ul.�Janáčkova�a�Ot.�Kubína.�Po�přestřih-
nutí�visacího�zámku�dveří�jednoho�z�rozestavěného�
bytového� domu� vniknul� dovnitř,� kde� odcizil� vy-
soušeč� zn.�Mibag�Aeriel.� Poté� přestřihl� dva� visací�
zámky� a� jeden� řetěz� u� tří� stavebních� kontejnerů,�
které�se�v�areálu�stavby�nacházely.�

Dva� z� nich� pouze� prohledal� a� ze� třetího� odcizil�
pracovní� nářadí.� Jednalo� se� konkrétně� o� průmys-
lový�vysavač�nezjištěné�značky,�rozbrušovací�frézu�
zn.� Makita,� vodní� čerpadlo� nezj.� značky,� ruční�
kotoučovou� pilu� zn.� Hitachi� C6SS,� sekací� kladi-
vo� BOSCH� GSH� 7� VC,� příklepovou� vrtačku� zn.�
BOSCH,�motorovou�pilu�zn.�Stihl,�motorovou�pilu�
zn.�Husqvarna,�elektrický�hoblík�na�dřevo�zn.�Bosch,�
ruční� míchadlo� zn.� Hitachi� a� brusku� na� beton� zn.�
Bosch. 

Celkem� tak� zloděj� způsobil� škodu� téměř� za� 110�
tisíc�korun.�Policisté�věc�prošetřují�pro�podezření�ze�
spáchání�trestného�činu�krádež.
„Policisté� žádají� případné� svědky,� kteří� by� měli�

informaci�ke�zmizení�uvedených�věcí,�aby�se�ozvali�
na� tel.�číslo�974�631�730�nebo�na�bezplatnou�linku�
158.� Informace�mohou� poskytnout� také� osobně� na�
obvodním�oddělení�v�Boskovicích.�Děkujeme,“�uv-
edla�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.

 Foto Policie ČR

Policisté dohlíží na 
bezpečnost v blízkosti 
přechodů

REGION� -� První� školní� den� je� za� námi� a� zn-
ovu� tak� na� frekventovaných� místech� především� u�
škol� na� děti� dohlíželi� blanenští� policisté.� V� rámci�
celorepublikové� akce� s� názvem� „Zebra� se� za�Tebe�
nerozhlédne“,�se�připojili�také�policisté�z�oddělení�ti-
sku�a�prevence�společně�se�zástupci�BESIP.�Tito�ko-
munikovali� s� dětmi� na� téma� bezpečné� přecházení�
a� rozdávali� malým� chodcům� drobné� dárečky.�
S�policisty�u�přechodů� se�budou�děti� setkávat� také�
v�dalších�dnech�a�na�vytížených�místech�i�po�celou�
dobu�školního�roku,�a�to�před�prvním�zazvoněním.
V�souvislosti�se�začátkem�školního�roku�policisté�

doporučují,� aby� rodiče� svým�dětem�připomněli�pár�
preventivních�rad:

-�Nejkratší� cesta� do� školy� nemusí� být� ta� nejbez-
pečnější.
-� Silnici� je� nejlepší� přecházet� přes� přechod� pro�

chodce.
-�Na�přechod�je�bezpečné�vstupovat�až�poté,�kdy�

řidič�s�vozidlem�zastaví.
-�Zbystřete�také�během�deštivého�počasí,�kdy�i�na�

mokrém�přechodu�může�hrozit�uklouznutí.�Myslete�
na�to,�že�i�vozidlo�má�na�mokré�vozovce�delší�brzd-
nou�dráhu.
-� Viditelně� umístěné� reflexní� prvky� na� oblečení�

nebo�aktovce�zvyšuje�bezpečnost�dítěte�v�dopravě.
„Jedno�doporučení�také�přímo�pro�rodiče�školáků,�

aby� výchova� k� bezpečnému� pohybu� byla� pro� děti�
přínosem,�je�nutné�být�dětem�co�nejvíce�příkladem.�
Nezapomeňte,�že�jste�pro�děti�tou�nejdůležitější�os-
obou.� Stále� pozoruje� a� sleduje� vaše� chování� a� tím�
získává�jasný�příklad�pro�své�budoucí�jednání,“�do-
plnila�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.
Policisté� apelují� také� na� všechny� řidiče,� aby�

i� oni� věnovali� maximální� pozornost� provozu� na�
pozemních� komunikacích,� a� to� nejen� v� blízkosti�
přechodů.�� Foto Policie ČR

 Zpracoval Radim Hruška

Kam na okresní 
kopanou

Okresní přebor
7. kolo: 19. 9., 15:30 h�Olomučany�-�Ráječko�B.�
20. 9., 13 h�Kunštát�B�-�Drnovice,�Velké�Opatovi-

ce�-�Letovice.�15:30 h�Skalice�-�Bořitov,�Doubravice�
-�Jedovnice,�Adamov�-�Knínice,�Rudice�-�Olešnice.

8. kolo: 26. 9., 15:30 h�Jedovnice�-�Velké�Opato-
vice,�Letovice�-�Rudice.�

27. 9., 10 h�Drnovice�-�Ráječko�B.�13 h�Kunštát�
B�-�Doubravice.�15:30 h Olešnice�-�Skalice,�Boři-
tov�-�Adamov,�Knínice�-�Olomučany.

III. třída
5. kolo: 18. 9., 16 h�Cetkovice�-�Vranová.
7. kolo: 20. 9., 15:30 h�Cetkovice�-�Kořenec,�Li-

půvka�-�Vísky,�Svitávka�-�Vranová,�Voděrady�-�Ost-
rov,�Kotvrdovice�-�Sloup.�16 h Vavřinec�-�Benešov.

8. kolo: 26. 9., 14 h�Ostrov�-�Svitávka.�

27. 9., 15:30 h�Vísky� -�Cetkovice,�Kotvrdovice�
-�Vavřinec,� Sloup� -�Vranová,� Benešov� -� Lipůvka,�
Kořenec�-�Voděrady.

IV. třída
5. kolo: 19. 9., 15:30 h�Kunštát�C� -�Vysočany-

-Šošůvka�B.�
20. 9., 13 h�Skalice�B�-�Letovice�B,�Doubravice�

B�-�Jedovnice�B.�15:30 h Lažany�-�Lažánky.
6. kolo: 26. 9., 12:30 h�Jedovnice�B�-�Skalice�B.�

15:30 h� Doubravice�B� -�Kunštát� C,� Letovice�B� -�
Velké�Opatovice�B.�

27. 9., 16:30 h�Vysočany-Šošůvka�B�-�Lažánky.

Kam za sportem
ATLETIKA
15. 9., 17:30 h Horní�Lhota�–�Petrovice,�Hraběn-

ka�Cup.�
19. 9., 15 h� Sloup,� Běh� Moravským� krasem.�

BASKETBAL
27. 9., 10:30 h�Blansko�-�Uherský�Brod,�JM�liga�

mužů.
HOKEJ
19. 9., 17 h�Boskovice� -�Velká�Bíteš,�Blansko�-�

Kroměříž,�Krajská�liga.
KOPANÁ
20. 9., 15:30 h�Kunštát� -�Zastávka,� I.�A.�Rájec-

-Jestřebí�-�Podolí�u�Brna,�Boskovice�B�-�Vysočany-
-Šošůvka.�

26. 9., 14:30 h Vysočany-Šošůvka�-�Čebín,�I.�B.�
15:30 h�Boskovice�–�Rousínov,�KP.�

27. 9., 10:15 h� FK� Blansko� -� Viktoria� Žižkov,�
FNL.�15:30 h�Vilémovice� -�Veverská�Bitýška,�Li-
povec�-�Boskovice�B.�

KUŽELKY
19. 9., 10 h�Blansko�-�Valašské�Meziříčí,�1.�liga�

ženy.�13 h�Blansko�-�Husovice�B,�2.�liga�muži.�
25. 9., 17 h�Boskovice�-�Ivančice,�KP�I.�
26. 9. 13 h�Blansko�-�Zlín,�2.�liga�muži.
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Výročí mobilního 
hospice

DOUBRAVICE - V neděli 20. září 
od 15 hodin odpoledne přijďte do 
farního areálu v Doubravici nad Svi-
tavou. Na oslavách představíme pub-
likaci vydanou k výročí, pracovníků 
hospice se můžete zeptat na vše, co 
vás o hospicové péči zajímá, máme 
přichystaný program pro děti i dospě-
lé. Čeká vás lukostřelba, děti malová-
ní na obličej a další hry. V 16 hodin 
odpoledne můžete na své blízké ze-
snulé zavzpomínat při mši svaté pod 
širým nebem, po celé odpoledne bude 
pro soukromé chvíle ticha otevřen 
místní kostel. Akce se koná za každé-
ho počasí, máme zajištěnou dešťovou 
variantu.  Vladěna Jarůšková

Nové obchodní centrum 
v Blansku bude mít zpoždění

BLANSKO - Delší termín pro vybudování obchodního 
centra na ulici Poříčí v Blansku, na místě bývalých sklení-
ků, bude mít společnost M.S. Blanenská. Firma požádala 
o prodloužení lhůty pro podání návrhu na stavební povole-
ní do dubna 2021. Zastupitelé nakonec vyšli developerovi, 
který chce na okraji Blanska ve směru na Rájec-Jestřebí 
vybudovat obchody i parkovací plochy, vstříc. Obchodní 
centrum by tak mělo začít fungovat nejpozději v létě 2023.

„Na základě žádosti M.S. Blanenská jsme prodloužili 
termíny harmonogramu prací. Návrh na vydání stavebního 
povolení musí být podaný nejpozději do 30. dubna 2021, 
stavební povolení musí být vydané do 31. října příštího 
roku. Kolaudační rozhodnutí nebo povolení o předčasném 
užívání musí být vydáno do 18 měsíců od vydání staveb-
ního povolení, tedy do 30. června 2023,“ informoval mís-
tostarosta Ivo Polák s tím, že oproti předpokladu se dokon-
čení projektu prodlužuje o necelý rok.

Firma se nově zavázala k tomu, že na svoje náklady do 
výše půl milionu korun vybuduje založení stavby lávky pro 
pěší vedoucí přes řeku Svitavu na Sportovní ostrov a stožár 
veřejného osvětlení, který poté bude udržovat a provozovat 
nájemce obchodního centra. Zastupitelé také schválili, že 
M.S. Blanenská odkoupí menší plochu, namísto původních 
cca 29.445 m2 nově 24.293 m2. Zvětší se tak prostor pro 
zeleň, který M. S. Blanenská na svoje náklady upraví na 

park. Náklady na jeho vybudování odhaduje fi rma na tři až 
čtyři miliony korun. 

Smlouva s developerem byla podepsaná v květnu 
2015. O prodloužení termínů fi rma v minulosti už opako-
vaně žádala, naposledy loni v létě. Největší zdržení projekt 
nabral především kvůli nutnosti zajištění všech potřebných 
souhlasů od Evropské investiční banky a Ministerstva ze-
mědělství, které musely předcházet vydání závazného sta-
noviska od správce toku Povodí Moravy, s.p. a Lesů ČR. 
Stavba obchodního centra totiž bude zasahovat do stávají-
cích vodních staveb, které provedlo Povodí Moravy v sou-
vislosti s úpravou koryta řeky Svitavy. Potřebné souhlasy 
fi rma obdržela až koncem roku 2018. Podklady pro územní 
rozhodnutí tak společnost předložila až na sklonku loňské-
ho roku.

Někteří zastupitelé už další prodloužení termínů schválit 
nechtěli. „Za poslední rok došlo hned k několika význam-
ným posunům v přípravě projektu, na konci loňského roku 
M.S. Blanenská podala žádost o umístění stavby a územní 
rozhodnutí v únoru nabylo právní moci. Společnost od té 
doby platí nájemné ve výši 1.279.807 Kč ročně ve dvou 
splátkách, vždy v červnu a listopadu. První už byla letos 
v létě uhrazena. Došlo také k odkupu nemovitostí od spo-
lečnosti ZERA Rájec za 14,5 milionu korun. 

 Pokračování na straně 5

MĚSTO
BOSKOVICE

Slavnosti připomínají někdejší proslulost boskovických husí, ceněných zejména na 
vídeňských trzích. Vybrané boskovické restaurace budou po celý víkend podávat husí menu.

VÝSTAVA CHOVATELŮ DROBNÉHO ZVÍŘECTVA / TRH LIDOVÝCH ŘEMESEL / HUSÍ SPECIALITY

ANETA LANGEROVÁ
JAKUB SMOLÍK

KOMEDIANTI NA KÁŘE

www.husi-slavnosti.cz

Ani letos nechyběl v Boskovicích festival pro židovskou čtvrť. Fotoreportáž z akce naleznete na straně 6.  Foto Monika Šindelková


